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Energean
Ανοιχτή επιστολή της διοίκησης 

προς τους εργαζομένους

Αντιπεριφέρεια 
Καβάλας

1.000.000 ευρώ για 
την αντιπλημμυρική 

προστασία των 
Τεναγών

Αόριστη απάντηση Ασημίνας Γκάγκα 
στον Παναγιώτη Φώτου για την 
ογκολογική κλινική στην Καβάλα

Αποκάλυψη-“βόμβα” για τις 
σχέσεις του Αλέξη Πολίτη με 

τον ΣΥΡΙΖΑ

Σελ. 9

Η Χρυσούπολη 
τίμησε τον 

Πολιούχο της Άγιο 
Δημήτριο

Αναδρομικά 
Συνταξιούχων

Ποιες αποφάσεις του 
ΣτΕ έρχονται εντός 

2021
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΟΛΙΤΗΣ

Πέρασαν δύο χρόνια βα-
ριάς πολιτικής ξηρασίας. Η 
παντοδυναμία του Κυριά-
κου Μητσοτάκη έφερε εκ 
των πραγμάτων ένα από-
λυτο σιωπητήριο στα εσω-
τερικά της Νέας Δημοκρα-
τίας, τα οποία ήταν πάντα 
ένα δημοφιλές ανάγνωσμα 
για όλους όσοι ενδιαφέ-
ρονται για την πολιτική. 
Περιθώριο για δελφίνους 
δεν υπήρχε και δεν υπάρ-
χει, ενώ οι ομαδοποιήσεις 
και οι φράξιες αδρανοποι-
ήθηκαν πλήρως, καθώς οι 
δημοσκοπήσεις, η μία μετά 
την άλλη, δείχνουν ότι, 
εκτός δραματικού απρο-
όπτου, το κόμμα τους θα 
παραμείνει στην εξουσία 
για τουλάχιστον πέντε με 
έξι χρόνια ακόμη. Αν σε 
αυτό το κλίμα αθροίσεις 
και τον πανικό που επέβαλε 
η διαχείριση της πανδημί-
ας, είναι προφανές ότι δεν 
έμεινε πουθενά χαραμάδα 
για άσκηση, δημοσίως του-
λάχιστον, εσωκομματικής 
κριτικής στον πρωθυπουρ-
γό και τους χειρισμούς του.

Οσο για την αξιωματική 
αντιπολίτευση, βρίσκεται 
εδώ και δύο χρόνια σε λή-
θαργο. Ο Αλέξης Τσίπρας 

δεν κατάφερε να αξιοποιή-
σει το μεγάλο ποσοστό του 
31,5% που πήρε στις εκλο-
γές του 2019 και πελαγο-
δρομεί ακόμη στη διατή-
ρηση των εσωκομματικών 
ισορροπιών, χωρίς να έχει 
καταλήξει σε ένα ξεκάθα-
ρο ιδεολογικό στίγμα που 
θα δημιουργήσει εκ νέου 
κοινωνικό ρεύμα προκει-
μένου να διεκδικήσει ξανά 
την εξουσία. Πρακτικά, μέ-
χρι τώρα ο ΣΥΡΙΖΑ δεν έχει 
δυσκολέψει καθόλου την 
κυβέρνηση της Νέας Δημο-
κρατίας στις επιλογές και 
στις αποφάσεις της.

Ξαφνικά το παιχνίδι ζωήρε-
ψε και η πολιτική ζωή επι-
στρέφει στην παλιά της κα-
νονικότητα. Την αρχή έκανε 
ο Ευάγγελος Βενιζέλος. 
Μπορεί στα εσωκομματικά 
του ΠΑΣΟΚ να μην παρεμ-
βαίνει ανοιχτά λέγοντας ότι 
το καλύτερο σχόλιο είναι η 
σιωπή του, όμως οι υπόλοι-
πες παρεμβάσεις του για 
τον δημόσιο βίο άναψαν τα 
αίματα και έδωσαν τροφή 
για σχόλια, αναλύσεις και 
αντιπαραθέσεις. Ιδιαίτερα 
τα όσα είπε για τον Αρχι-
επίσκοπο Ελπιδοφόρο της 
Αμερικής και τους θανά-
τους στις εντατικές των νο-
σοκομείων κανείς που έχει 
δημόσιο λόγο δεν θα μπο-
ρούσε να τα προσπεράσει.

Μετά ήρθε ο Νίκος Δένδι-
ας, που με μια ηγετική εμ-
φάνιση στη Βουλή έβαλε 
οριστικά τη διαχωριστική 
γραμμή της παράταξής του 
με την ακροδεξιά και οδή-
γησε τον βουλευτή Μπο-
γδάνο με τον αντικομου-
νιστικό του οίστρο εκτός 
κοινοβουλευτικής ομάδας. 
Προσπάθησε έξυπνα ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ να σπεκουλάρει την 
παρέμβαση Δένδια και να 
τον αναδείξει σε αντίπαλον 
δέος του Κυριάκου Μητσο-
τάκη. Αυτή, όμως, είναι μια 
μάταιη προσπάθεια, αφού 
θέμα ηγεσίας για τα επό-
μενα αρκετά χρόνια δεν τί-
θεται στη Νέα Δημοκρατία. 
Είναι αλήθεια ότι ο υπουρ-
γός Εξωτερικών με τις δύο 
ηχηρές παρεμβάσεις του, 
στην Αγκυρα για τα ελλη-
νοτουρκικά θέματα και στη 
Βουλή με την επίθεση στην 
ακροδεξιά, έχει αποκτήσει 
μια μεγάλη πολιτική προί-
κα. Εχει τεράστια αποδοχή 
στην παράταξή του και με-
γάλη διείσδυση στα άλλα 
κόμματα. Αν είχαμε το προ-
σεχές διάστημα διαδικασίες 
για εκλογή ηγέτη στη Δε-
ξιά, η νίκη του θα ήταν αδι-
αφιλονίκητη. Κανείς, όμως, 
δεν μπορεί να ξέρει τι θα 
γίνει σε πέντε-έξι χρόνια, 
όταν ο Κυριάκος Μητσοτά-
κης εκ των πραγμάτων θα 

αποχωρήσει και αν το ση-
μερινό μεγάλο προβάδισμα 
του Νίκου Δένδια θα έχει 
εξαργυρώσιμη αξία στις 
κάλπες. Ισως μέχρι τότε 
να τον έχουν προσπεράσει 
οι εξελίξεις και οι δελφί-
νοι της νέας γενιάς που θα 
προκύψουν να έχουν για 
άλλους λόγους προβάδι-
σμα και εκλογιμότητα.

Μέσα σε αυτή τη νέα 
πολιτική πραγματικό-
τητα, εμφανίστηκε στο 
προσκήνιο, εκεί που δεν 
το περίμενε κανείς, ο 
Γιώργος Παπανδρέου. 
Αν μέχρι πριν από ένα 
μήνα ρωτούσες τα ιστο-
ρικά στελέχη του ΠΑΣΟΚ 
για τις φιλοδοξίες του 
πρώην πρωθυπουργού, 
θα σου έλεγαν όλοι ότι 
είναι ένας άνθρωπος 
που θέλει να διατηρήσει 
τη διεθνή του εικόνα, να 
προεδρεύει στη Σοσια-
λιστική Διεθνή, να συμ-
μετέχει σε συνέδρια και 
φόρουμ από τη μια άκρη 
του κόσμου στην άλλη 
και να έχει στο διηνεκές 
μια διακριτική παρουσία 
στο ΠΑΣΟΚ.

Τώρα η τράπουλα ανακα-
τεύεται πολύ. Ο τρόπος 
που παρενέβη στην εσω-
κομματική διαδικασία 
φέρνει μεγάλες ανατρο-

πές. Μέχρι τώρα ξέραμε 
ότι το ΠΑΣΟΚ οδηγείται 
στην κάλπη με τουλάχι-
στον δύο πολύ ισχυρούς 
υποψηφίους, τον Ανδρέα 
Λοβέρδο και τον Νίκο 
Ανδρουλάκη, μετά την 
αποχώρηση της Φώφης 
Γεννηματά. Τώρα η υπο-
ψηφιότητα του Γιώργου 
Παπανδρέου αλλάζει τις 
ισορροπίες και τις παλιές 
διαχωριστικές γραμμές 
και αυτή η αλλαγή είτε 

θα κάνει μεγάλο καλό 
στον ίδιο και το κόμμα 
του είτε μεγάλο κακό.

Ξαφνικά το παιχνίδι ζωήρεψε

Γράφει ο Παναγιώτης 
Λιαργκόβας*

*Πρόεδρος του ΚΕΠΕ 
και του Εθνικού Συμ-
βουλίου Παραγωγικό-
τητας, καθηγητής στο 
Πανεπιστήμιο Πελοπον-
νήσου

Τους τελευταίους μή-
νες παρατηρούμε μια 
έξαρση της ακρίβειας 
σχεδόν σε όλα τα αγα-
θά. Οι αυξήσεις είναι 
ιδιαίτερα αισθητές στην 
ενέργεια (φυσικό αέριο, 
ηλεκτρισμός, πετρέλαιο), 
στις μεταφορές και στις 
πρώτες ύλες. Για παρά-
δειγμα, η τιμή του πετρε-
λαίου ανήλθε σε περίπου 
84 δολάρια ανά βαρέλι, 
τιμή πάνω από τέσσε-
ρις φορές υψηλότερη 
από εκείνη που είχε κα-
ταγραφεί εν μέσω παν-
δημίας (περίπου 20 δο-
λάρια ανά βαρέλι εντός 
του Απριλίου του 2020). 
Τα ηλεκτρολογικά είδη 
έχουν πάρει αύξηση ως 
και 60% από την αρχή 
του χρόνου. Το κόστος 
ενός κοντέινερ έχει εκτι-
ναχθεί από τα 1.500 

ευρώ πέρυσι στα 12.000 
ευρώ φέτος. Η άνοδος 
του επιπέδου τιμών, σε 
βασικά προϊόντα και κυ-
ρίως στην ενέργεια που 
σημειώνεται τους τελευ-
ταίους μήνες, ενδέχεται 
να επιβαρύνει σημαντι-
κά τους οικογενειακούς 
προϋπολογισμούς, συ-
μπιέζοντας εντέλει την 
αγοραστική δύναμη των 
νοικοκυριών.

Η ελληνική κυβέρνηση, 
σε μια προσπάθεια ανα-
χαίτισης των επιπτώσε-
ων των ανατιμήσεων 
στα νοικοκυριά, έχει ήδη 
προχωρήσει στην υιοθέ-
τηση μέτρων στήριξης 
της κοινωνίας κατά των 
αρνητικών συνεπειών 
της ενεργειακής κρί-
σης, όπως η αύξηση του 
επιδόματος θέρμανσης 
(από 36% για τα νοικο-
κυριά χωρίς τέκνα, μέ-
χρι 68% για νοικοκυριά 
με τρία τέκνα), αλλά και 
στη διεύρυνση των κρι-
τηρίων επιλεξιμότητας, 
με σκοπό να καλύψει 
μεγαλύτερο ποσοστό 
νοικοκυριών (άνω του 

1 εκατομμυρίου, έναντι 
περίπου 707.000 νοικο-
κυριών το 2020).

Παράλληλα, όπως είχε 
ανακοινώσει η κυβέρνη-
ση στη Διεθνή Εκθεση 
Θεσσαλονίκης, θα δοθεί 
επιδότηση στους λογα-
ριασμούς ηλεκτρικού 
ρεύματος των νοικοκυ-
ριών, ενώ αναμένεται να 
εφαρμοστεί αντίστοιχη 
πολιτική και στους λο-
γαριασμούς κατανάλω-
σης φυσικού αερίου. Το 
δημοσιονομικό κόστος 
από τις επιδοτήσεις των 
λογαριασμών ρεύματος 
αναμένεται να ανέλθει 
σε 326 εκατ. ευρώ, ενώ 
το κόστος του επιδόμα-
τος θέρμανσης, αντίστοι-
χα, σε 168 εκατ. ευρώ. 
Παράλληλα, στη ΔΕΘ 
ανακοινώθηκαν πρόσθε-
τες πολιτικές, οι οποίες 
κυρίως αφορούν τη μεί-
ωση της φορολογίας, με 
σκοπό τη στήριξη των 
εισοδημάτων, αλλά και 
των επιχειρήσεων (π.χ. 
επέκταση της απαλλαγής 
από την ειδική εισφορά 
αλληλεγγύης το 2022, 

μείωση των ασφαλιστι-
κών εισφορών στον ιδι-
ωτικό τομέα, μείωση του 
φόρου επιχειρήσεων από 
το 24% στο 22%, επέ-
κταση της εφαρμογής 
των μειωμένων συντελε-
στών ΦΠΑ στις μεταφο-
ρές, τον καφέ και τα μη 
αλκοολούχα ποτά, στους 
κινηματογράφους και 
τσο τουριστικό πακέτο 
έως τον Ιούνιο του 2022 
κ.λπ.).

Η ακρίβεια δημιουργεί 
αβεβαιότητα στις επιχει-
ρήσεις και στα νοικοκυ-
ριά, αλλά και ένα μεγάλο 
ερώτημα: κατά πόσο η 
επάνοδος του πληθωρι-
σμού συνιστά ένα προ-
σωρινό φαινόμενο, που 
οφείλεται στην ταχύτερη 
προσαρμογή της ζήτησης 
σε σχέση με την προσφο-
ρά σε μία μεταπανδημική 
κανονικότητα, ή αποτε-
λεί μια δομική αλλαγή με 
μονιμότερα χαρακτηρι-
στικά, που συνδέεται με 
την ακολουθούμενη επε-
κτατική δημοσιονομική 
και νομισματική πολιτική 
σε διεθνές επίπεδο; Μια 

προσεκτική ανάλυση των 
δεδομένων σε παγκό-
σμιο επίπεδο οδηγεί στο 
συμπέρασμα ότι οι πλη-
θωριστικές πιέσεις που 
παρατηρούνται διεθνώς 
οφείλονται σε πολλούς 
και διαφορετικούς συ-
γκυριακούς παράγοντες, 
που όλοι, όμως, εμφα-
νίστηκαν στην τρέχουσα 
συγκυρία και οι οποίοι, 
κατά την άποψή μου, 
σταδιακά θα φθίνουν: 
π.χ. η έντονη πτώση του 
επιπέδου τιμών κατά 
το προηγούμενο έτος 
λόγω της πανδημίας, σε 
συνδυασμό με την άνο-
δο των τιμών φέτος, η 
δυναμική αναθέρμανση 
των οικονομιών μετά την 
άρση των περιοριστικών 
μέτρων, σε συνδυασμό 
με τη δημιουργία απο-
θεμάτων από τις επιχει-
ρήσεις για την αποφυγή 
μελλοντικών ελλείψεων 
αλλά και ενόψει των Χρι-
στουγέννων, η ανισορ-
ροπία που παρατηρείται 
μεταξύ προσφοράς και 
ζήτησης σε ορισμένους 
κλάδους εξαιτίας της 
διαταραχής που προ-

κλήθηκε στην παγκόσμια 
εφοδιαστική αλυσίδα, 
αλλά και εξαιτίας της 
κλιματικής αλλαγής (π.χ. 
πολύ ζεστό καλοκαίρι 
και άπνοια στην Ευρώπη, 
πυρκαγιές στη Σιβηρία, 
αυξημένη ζήτηση κλιμα-
τιστικών στην Ασία).

Σε αυτά ήρθε να προ-
στεθεί η (εσπευσμένη;) 
αλλαγή του ενεργειακού 
μείγματος στην Ευρωπα-
ϊκή Ενωση σε συνδυα-
σμό με την πρόθεση για 
μετάβαση σε ένα παρα-
γωγικό μοντέλο που θα 
βασίζεται περισσότερο 
σε ανανεώσιμες και λι-
γότερο σε παραδοσιακές 
πηγές ενέργειας (π.χ. λι-
γνίτης, άνθρακας και πε-
τρέλαιο), που οδήγησαν 
σε αύξηση της τιμής των 
δικαιωμάτων εκπομπής 
ρύπων διοξειδίου του 
άνθρακα που πληρώ-
νουν οι παραγωγοί ενέρ-
γειας, με αποτέλεσμα 
την αύξηση του κόστους 
παραγωγής, το οποίο εν 
συνεχεία μετακυλίεται 
τόσο στη χονδρική όσο 
και στη λιανική αγορά.

Ακρίβεια: μόνιμη ή προσωρινή;
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Αόριστη απάντηση Ασημίνας Γκάγκα 
στον Παναγιώτη Φώτου για την ογκολογική κλινική στην Καβάλα

Σε μία αόριστη απά-
ντηση στην επιστο-
λή που απέστειλε ο 
πρώην πρόεδρος του 
συλλόγου εθελοντών 
κατά του καρκίνου 
Καβάλας Παναγιώτης 
Φώτου προχώρησε 
χθες η Αναπληρώτρια 
Υπουργός Υγείας Αση-
μίνα Γκάγκα

Ακολουθεί η απάντηση :

Αγαπητέ κύριε Φώτου,

Σε συνέχεια της κάτωθι 
επιστολής σας, θα θέλα-
με να σας ενημερώσου-
με για τα εξής:
Στόχος μας είναι οι 
ογκολογικοί ασθενείς να 
έχουν τη φροντίδα και 
τις θεραπείες που χρει-
άζονται όσο γίνεται πιο 
κοντά στον τόπο κατοικί-
ας τους.

Στο πλαίσιο αυτό, δρο-
μολογούνται μια σειρά 
από ενέργειες οι οποίες 
αναμένεται να καλύψουν 
την περιοχή τόσο της Κα-

βάλας όσο και όλης της 
Ανατολικής Μακεδονίας. 
Ειδικά για την Καβάλα, 
οι ενέργειες αυτές περι-
λαμβάνουν:

Λειτουργία ειδικού τμή-
ματος για τη χορήγηση 
θεραπειών σε ογκολογι-
κούς ασθενείς
Στελέχωση με εξειδικευ-
μένους ειδικούς, οι οποί-
οι θα μπορούν να καλύ-
ψουν τις ανάγκες αυτών 
των ασθενών
Ογκολογικά συμβούλια, 
και μέσω εφαρμογών 
τηλεϊατρικής, για διαρκή 
συμβουλευτική.
Ολοκληρωμένο πλάνο 
για τη βελτιστοποίη-
ση της φροντίδας των 
ογκολογικών ασθενών 
σε όλη τη περιφέρεια 
αναμένεται τους προσε-
χείς μήνες.

Με τιμή,

Μίνα Γκάγκα

Αναπληρώτρια Υπουρ-
γός Υγείας

Μάλιστα ο κ. Φώτου 
προχώρησε στην παρα-
κάτω δήλωση :

“Δυστυχώς η κύρια 
Υπουργός δεν απαντά 
στα ερωτήματα μας 
σχετικά με  τις δεσμεύ-
σεις της προηγούμενης 
ηγεσίας του Υπουργείου 
Υγείας για  Ογκολογική 
Κλινική και για  τα μη-
χανήματα και την επάν-
δρωση Ακτινοθεραπευτι-
κού  Τμήματος”

Η Επιστολή του κ. Φώ-
του προς την κ.α Υπουρ-
γό

Η Ογκολογική Κλινική 
στην Καβάλα

Πριν από μια εβδομά-
δα επισκεφθήκατε την 
πόλη μας κυρία Υπουργέ 
Υγείας με κύριο στόχο 
την ενημέρωσή σας για 
τα θέματα του Νοσοκο-
μείου Καβάλας . Στόχος 
σας βέβαια ήταν το πρό-
βλημα με τις ελλείψεις 
προσωπικού λόγω της 
πανδημίας και των ανεμ-
βολίαστων Υγειονομικών 
. Για την Καβάλα όμως 
υπάρχει και το μεγάλο 
πρόβλημα της έλλειψης 
Ογκολογικής Κλινικής 
και μερικές χιλιάδες καρ-
κινοπαθείς (έχουν υπερ-
βεί κατά πολύ τις 5000 
τον χρόνο ) ταλανίζονται 
για να έχουν την σωστή 
θεραπεία υποβαλλόμε-

νοι σε παραπάνω ταλαι-
πωρία γιατί θα πρέπει να 
μετακινούνται κατά 400 
χιλιόμετρα για να έχουν 
την κλινική τους θερα-
πεία πηγαίνοντας στην 
Θεσσαλονίκη ή στην 
Αλεξανδρούπολη .Το δε 
οικονομικό κόστος δεν 
είναι αμελητέο για το 
μεγαλύτερο ποσοστό 
από αυτούς και μάλιστα 
στους δύσκολους και-
ρούς που ζούμε . Κυρία 
υπουργέ γνωρίζετε πι-
στεύω σαν ειδήμων, ότι 
για μια ολιγόλεπτη εξέ-
ταση και θεραπεία , καμιά 
φορά ένας καρκινοπα-
θής είναι υποχρεωμένος 
να υποστεί αυτήν την με-
τακίνηση και την ταλαι-
πωρία, ιδίως για τους αι-
ματολογικούς καρκίνους 
..Αυτό είναι απάνθρωπο 
και δεν τιμά κανέναν 
μας . Η δημιουργία της 
Ογκολογικής Κλινικής , 
κυρία Υπουργέ , δεν εί-
ναι μόνο Πανκαβαλιώτι-
κο αίτημα . Είναι αίτημα 
και των Νομών Δράμας 
, Σερρών και Ξάνθης 
λόγω της γεωγραφικής 
θέσης της Καβάλας γιατί 
ένας μεγάλος όγκος των 
καρκινοπαθών των νο-
μών αυτών ιδίως αυτών 
των περιφερειών που 
βρίσκονται σε επαφή 
γεωγραφικά με την Κα-
βάλα τους εξυπηρετεί το 
Ογκολογικό Τμήμα της 
πόλης μας . Αυτό έγινε 
φανερό με την Πανδημία 
του Covid όπου το Νο-

σοκομείο μας επιλέχθηκε 
σαν Νοσοκομείο Κόμβος 
μεταξύ Αλεξανδρούπο-
λης και Θεσσαλονίκης 
και ανταποκρίθηκε θαυ-
μάσια στον ρόλο του 
σαν βαλβίδα απόσυμπίε-
σης .Το ίδιο είναι βέβαιο 
ότι θα συμβεί και με την 
Ογκολογική Κλινική της 
Καβάλας .
Όσο για Ογκολογικό 
Τμήμα στο Νοσοκομείο 
της Δράμας που λανθα-
σμένα σας πληροφόρη-
σαν ότι υπάρχει δεν είναι 
αλήθεια . Στην Δράμα 
έρχεται μια φορά την 
εβδομάδα ένας Ογκολό-
γος Γιατρός και παρακο-
λουθεί κάποια περιστατι-
κά των οποίων όμως οι 
χημειοθεραπείες και οι 
άλλες ιατρικές υπηρε-
σίες παρέχονται από το 
Ογκολογικό Τμήμα της 
Καβάλας . 
Η Ογκολογική Κλινική 
στην Καβάλα είναι επιβε-
βλημένη λοιπόν να γίνει 
για πολλούς λόγους . 
Πρώτα για την εξυπηρέ-
τηση του πλήθους των 
καρκινοπαθών και την 
παροχή σ αυτούς σχετι-
κά ανθρώπινης παροχή 
ιατρικής φροντίδας που 
τους οφείλει η Πολιτεία 
. Αλλά και οικονομικοί 
λόγοι συνηγορούν για 
μια τέτοια ενέργεια τόσο 
για το κράτος αλλά και 
για το Ασφαλιστικό Σύ-
στημα .Ακόμη μια τέτοια 
Ογκολογική Κλινική θα 
αποσυμφόρησή και τα 

αντίστοιχα Ογκολογικά 
Νοσοκομεία της Αλεξαν-
δρούπολη και της Θεσ-
σαλονίκης ανεβάζοντας 
και σ αυτά την ποιότητα 
της παρεχόμενης υγειο-
νομικής υπηρεσίας . Πι-
στεύουμε ότι οι υποσχέ-
σεις της προηγούμενης 
Ηγεσίας του Υπουργείου 
Υγείας για την δημιουρ-
γία της Ογκολογικής 
Κλινικής στο Νοσοκο-
μείο της Καβάλας καθώς 
και για την προμήθεια 
Ακτινοθεραπευτικού Μη-
χανήματος με την αντί-
στοιχη επάνδρωση του 
ισχύουν . Εξ άλλου οι 
αποφάσεις αυτές ανα-
κοινώθηκαν στην Βουλή 
από τον προηγούμενο 
Υφυπουργό τον κύριο 
Βασίλη Κοντοζαμάνη και 
μόνη αιτία καθυστέρη-
σης είναι τα προβλήματα 
με τον Covid . Πιστεύου-
με ότι μέσα στους για-
τρούς που ανακοινώσατε 
ότι θα προσληφθούν στο 
Νοσοκομείο της Καβά-
λας θα περιλαμβάνεται 
οπωσδήποτε και γιατρός 
με την ειδικότητα του 
Ογκολόγου . Σαν κατα-
γόμενη από τον ακριτικό 
Έβρο πιστεύετε νομίζω 
ότι και αυτοί που ζουν 
εδώ στις εσχατιές της 
Ελλάδας μας έχουν το 
δικαίωμα στην παροχή 
από το κράτος της επι-
βεβλημένης ποιότητας 
υγείας για να μη αισθά-
νονται πολίτες δεύτερης 
κατηγορίας .

Μουριάδης
Σύντομα θετικές ανακοινώσεις για τον “Διόνυσο”

Πολύ σύντομα θα 
υπάρξουν θετικές εξε-
λίξεις για την αξιοποί-
ηση του κτιρίου που 
έχει “ταλαιπωρηθεί” 
όλα αυτά τα χρόνια 
και έχει αφεθεί στο 
έλεος της μοίρας του 
παρά το γεγονός ότι 
βρίσκεται σε ένα από 
τα ωραίοτερα σημεία 
αλλά και στην είσοδο 
της πόλης, ο λόγος για 
το κτίριο του παλιού 
Διονύσου.

Όπως επισήμανε ο Δή-
μαρχος Καβάλας το πρό-

βλημα με την μη ένταξη 
του άμεσα στο κτηματο-
λόγιο φαίνεται πως ξε-
περάστηκε με αποτέλε-
σμα πάρα πολύ σύντομα 
να έχουμε θετικές εξελί-
ξεις για την αξιοποίηση 
του.

Μακάρι ο Διόνυσος να 
είναι το πρώτο από πολ-
λά κτίρια τα οποία ενώ 
αποτελούν “φιλέτα” για 
την Καβάλα δυστυχώς 
τα έχει σκουριάσει ο χρό-
νος…
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Εγκρίθηκε από το 
Υπουργείο Μεταφορών 
και Υποδομών, μετά 
από το με αριθμό πρωτ. 
291246/9088/21-1-
2021 έγγραφο της Διεύ-
θυνσης Τεχνικών Έργων 
της Π.Ε. Καβάλας, η χρη-
ματοδότηση ενός εκα-
τομμυρίου (1.000.000) 
ευρώ για την υλοποίηση 
του έργου που αφορά 
τον καθαρισμό της κε-
ντρικής τάφρου και των 
συμβαλλουσών τάφρων 
της περιοχής των τενα-
γών των Φιλίππων.

Ο Αντιπεριφερειάρχης 
Καβάλας Κώστας Αντω-
νιάδης, μετά τη θετι-
κή είδηση, δήλωσε τα 
ακόλουθα: «Έχουμε μια 
πολύ σημαντική εξέλιξη 
με την έγκριση της χρη-
ματοδότησης με το ποσό 
του 1.000.000 ευρώ που 
αφορά την αντιπλημ-
μυρική θωράκιση των 
Τεναγών των Φιλίππων, 
δεδομένου ότι, ο συνε-
χής καθαρισμός της κε-
ντρικής τάφρου καθώς 
και των συμβαλλουσών 
τάφρων, συμβάλει ση-
μαντικά στην μείωση 

της έκτασης των πλημ-
μυρικών φαινομένων. Σε 
αυτό
το σημείο θέλω να ευ-
χαριστήσω, τόσο τον 
Υπουργό Υποδομών Κώ-
στα Καραμανλή και τον 
Γενικό Διευθυντή Αντώ-
νη Κοτσώνη, όσο και 
τους τρεις κυβερνητικούς 
βουλευτές του Νομού 
μας κ. κ. Νίκο Παναγιω-
τόπουλο, Γιάννη Πασχα-
λίδη και Μακάριο Λαζα-
ρίδη, τον Περιφερειάρχη 
ΑΜ-Θ, Χρήστο Μέτιο και 
τον Δήμαρχο Παγγαίου 
Φίλιππο Αναστασιάδη 

για την προσπάθεια που 
κατέβαλαν για την ανω-
τέρω επιτυχή έκβαση. Η 
Π.Ε. Καβάλας αναλαμβά-
νει την υποχρέωση,
διαμέσου της Διεύθυν-
σης Τεχνικών Έργων 
που είναι η εποπτεύ-
ουσα υπηρεσία, να συ-
ντάξει όσο τον δυνατόν 
πιο γρήγορα τα τεύχη 
διακήρυξης και θα δη-
μοπρατήσει το εν λόγω 
έργο προς όφελος των 
αγροτών και της τοπικής 
οικονομίας».

Αντιπεριφέρεια Καβάλας
1.000.000 ευρώ για την αντιπλημμυρική προστασία των Τεναγών

Δήμος Παγγαίου
Εκδηλώσεις τιμής και μνήμης για το Έπος του 1940

Χωρίς παρέλαση οι εκ-
δηλώσεις-Καταθέσεις 
στεφάνων και Επίση-
μη Δοξολογία στον 
Μητροπολιτικό Ιερό 

Ναό Αγίου Ελευθερί-
ου στην Ελευθερού-
πολη-Το μήνυμα του 
Δήμου Παγγαίου για 
την 28η Οκτωβρίου

Με την Επίσημη Δοξολο-
γία στον Μητροπολιτικό 
Ιερό Ναό Αγίου Ελευθε-
ρίου στην Ελευθερούπο-
λη και την Επιμνημόσυνη 
Δέηση και την κατάθεση 
στεφάνων στο Ηρώο του 
Δημοτικού Πάρκου ολο-
κληρώθηκαν στον Δήμο 
Παγγαίου οι εκδηλώσεις 
για την 28η Οκτωβρίου.

Σημειώνεται ότι και 
στον Δήμο Παγγαίου 
δεν πραγματοποιήθη-
κε μαθητική παρέλαση 
λόγω της απόφασης 
για ματαίωση όλων των 
μαθητικών παρελάσε-
ων στον Νομό Καβά-
λας για τον περιορι-
σμό της διασποράς του 
κορονοϊού Covid-19.

Το μήνυμα του Δή-
μου Παγγαίου για 
το Έπος του 1940
Σήμερα είναι μια κο-
ρυφαία στιγμή της 
σύγχρονης Ελληνικής 
Ιστορίας, είναι μια εκδή-
λωση μνήμης για τους 
ήρωες που έδωσαν τη 

ζωή τους για την ελευ-
θερία μας, μια εκδήλω-
ση τιμής για όλους και 
όλες που από την αυ-
τοθυσία τους αντλού-
με ακόμη πολύτιμα δι-
δάγματα για την εθνική 
ανεξαρτησία, για τα 
ιδανικά του Έθνους μας, 
για την αξιοπρέπεια…

Το «ΟΧΙ» είναι το από-
σταγμα της αποφασιστι-
κότητας των Ελλήνων 
για έναν αγώνα δίκαιο 
για την Ελευθερία, την 
Ευημερία και την Αλ-
ληλεγγύη, για τη δημι-
ουργία μιας Ελλάδας 
ισχυρής και περήφανης 
και συνάμα, μας υπεν-
θυμίζει το χρέος μας 
να θυμόμαστε και να 
παραδειγματιζόμαστε 
από τις θυσίες των προ-
γόνων, τιμώντας στην 
πράξη τα ιδανικά τους.

Ας εμπνευστούμε από 
τη γενιά του 1940 κι ας 
κρατήσουμε ψηλά τώρα 
και στο μέλλον τη ση-
μαία της αυτοθυσίας 

τους ως ελάχιστο δείγμα 
τιμής και ευγνωμοσύνης, 
αλλά και ως ένα παρά-
δειγμα για το πώς πρέ-
πει να αγωνιζόμαστε για 
να κρατήσουμε ζωντανά 
τις αρχές και τα αγαθά 

που μας κληροδότησαν.

Χρόνια πολλά Έλ-
ληνες, χρόνια πολ-
λά Ελληνίδες, χρό-
νια πολλά Ελλάδα…

 *Σε γεφύρι αναστεναγμών αλλά και επι-
κίνδυνο σημείο για τις ζωές των ανθρώπων, έχει 
αναχθεί η γέφυρα στο Παλιό Νοσοκομείο της Κα-
βάλας..Δύο χρόνια και επιπλέον πέρασαν από την 
ιστορική πτώση και ακόμη αναζητούνται υπεύθυ-
νοι για την αναστήλωσή της

**Πάσχα το Ελληνικό, με σούβλες χορούς, οικογέ-
νεια και φίλους υπόσχονται οι λοιμωξιολόγοι για 
φέτος. Τα κρούσματα μειώνονται, οι εμβολιασμοί 
αυξάνονται και η αγωνία για την μεγάλη επιστρο-
φή στην κανονικότητα μεγενθύνεται….και δωρεάν 
self τεστ στα φαρμακεία μην  ξεχνιόμαστε

***Ανοίξτε την Νυμφαία φωνάζουν φορείς και κά-
τοικοι της Περιφέρειας μας! Και φαίνεται ότι εισα-
κούγονται οι φωνές και η Νυμφαία θα ανοίξει και 
ο κορωνοϊος θα φύγει..Άντε να διαφημίσουμε τα 
κάλη του τόπου μας τώρα στο εξωτερικό 

Μικρογραφίες

Άριστη η οικονομική 
κατάσταση του Δήμου 
Παγγαίου όπως αποδει-
κνύεται και από τα στοι-
χεία ισολογισμού του Γ’ 
τριμήνου 2021.

Τα διαθέσιμα του Δή-
μου είναι 4.608.323€. 
Από αυτά τα 4.597.223 
σε καταθέσεις και τα 
11.100 στο ταμείο

Οι υποχρεώσεις του Δή-

μου είναι 2.362.832€.

Από αυτά τα 1.579.110€ 
σε μακροπρόθεσμες 
υποχρεώσεις δανείων 
και 555.857€ σε προμη-
θευτές.

Πλήρης η φερεγγυότη-
τα του Δήμου Παγγαίου 
αφού η εξόφληση των 
προμηθευτών γίνεται σε 
βάθος 15-30 ημερών!!!

Άριστη η οικονομική κατάσταση του Δήμου Παγγαίου



Ο Δήμος Νέστου έκανε 
την δική του επανάσταση 
και πραγματοποιήθηκε 
τελικά συμβολική παρέ-
λαση με τον Δήμαρχο 
Νέστου κ. Σάββα Μιχαη-
λίδη να “δίνει τον βημα-
τισμό”.

Μικρή μερίδα μαθητών 
αλλά και μέλη πολιτιστι-
κών συλλόγων του Δή-
μου πραγματοποιήσαν 
συμβολική παρέλαση 
από τον Ιερό Ναό του 
Αγίου Δημητρίου προς 
το μνημείο για την κα-
τάθεση των στεφάνων, 
τηρώντας όλα τα υγειο-
νομικά πρωτόκολλα και 
φορώντας μάσκα μαθη-
τές και μέλη των συλλό-
γων.
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Με συμβολική παρέλαση τιμήθηκε η 28η Οκτωβρίου

Δευτέρα 1 Νοεμβρίου 2021

Παρουσία πλήθους 
πολιτών τηρουμένων 
ωστόσο όλων των 
υγειονομικών  πρωτο-
κόλλων πραγματοποι-
ήθηκε η Θεία Λειτουρ-
γία και ο Εορτασμός 
του Αγίου Δημητρί-
ου στην Χρυσούπολη 

του Δήμου Νέστου το 
πρωί της Τρίτης 26 
Οκτωβρίου.

Οι πολίτες τίμησαν τον 
Πολιούχο Άγιο Δη-
μήτριο παρά τις δύ-
σκολες συνθήκες του 
covid-19.

Η Χρυσούπολη τίμησε τον Πολιούχο της Άγιο Δημήτριο

Με λιτές εκδηλώσεις 
αλλά και με το πιο ηχηρό 
μήνυμα ο Δήμος Νέστου 
γιορτάζει την εθνική 
Επέτειο της 28ης Οκτω-
βρίου.
Μαθητές και σύλλογοι 
του Νέστου βρίσκονται 
από το πρωί στον Ιερό 
Ναό του Αγίου Δημη-
τρίου στην Χρυσούπολη, 
τηρώντας όλα τα υγειο-
νομικά πρωτόκολλα για 
να δώσουν το δικό τους 
μήνυμα για τον εορτα-

σμό της 28ης Οκτωβρί-
ου.
Από πολύ νωρίς στον 
Ιερό ναό φυσικά το πα-
ρών έδωσε και ο Δήμαρ-
χος Νέστου κ. Σάββας 
Μιχαηλίδης εκφράζο-
ντας το δικό του μήνυ-
μα για την συγκεκριμένη 
ημέρα και τονίζοντας ότι 
αυτή η ημέρα αποδει-
κνύει την σπουδαιότητα 
αυτού του έθνους αλλά 
και της δύναμης του!!

Με λιτές εκδηλώσεις ο εορτασμός της 28η Οκτωβρίου
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Η θυσία του το 1999, η προτομή του στην Καβάλα.
Τιμή στον Ήρωα Θ. Κάργα
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Η προτομή του Κα-
βαλιώτη Θ. Κάργα 
κοσμεί την πόλη 

της Καβάλας εδώ και 
δέκα  χρόνια. Μπροστά 
από τον Δημοτικό κήπο 
και την Στρατιωτική 
Λέσχη , ο νεαρός Κα-
βαλιώτης .. αγναντεύει 
το Αιγαίο πέλαγος, τη 
Θάλασσα και το Ναυ-
τικό που τόσο αγάπησε 
στην σύντομη ζωή του. 
Με δάκρυα στα μάτια 

οι συνάδελφοι του στις 
Ο.Υ.Κ. τίμησαν και φώ-
ναξαν συνθήματα  την 
29η Οκτωβρίου του 
2011 για τον Θοδωρή, 
μέρα αποκαλυπτηρίων 
της προτομής του Ήρωα 
. Δεν είχα γνωρίσει προ-

σωπικά τον Θοδωρή 
γνωρίζω όμως τους γο-
νείς του τον Γιώργο και 
την Μαρία και ειλικρινά 
νιώθω μεγάλη τιμή για 
αυτό. Άνθρωποι με υπε-
ρηφάνεια , αξιοπρέπεια 
αληθινοί πατριώτες εδώ 
και πολλά χρόνια αγω-
νίσθηκαν για την σεμνή 
εκείνη τελετή. Χωρίς 
κραυγές, χωρίς υστερία 
με στωικότητα περίμε-
ναν την ημέρα εκείνη , 

στο πρόσωπο τους κα-
θρεφτίζονταν η ΕΛΛΑ-
ΔΑ. 

ΠΟΙΟΣ ΗΤΑΝ Ο Θ. 
ΚΑΡΓΑΣ

Ο Θεόδωρος Κάργας 

είχε γεννηθεί το 1979 
στην Καβάλα. Αγαπού-
σε τον αθλητισμό από 
μικρό παιδί. Σε ηλικία 
έντεκα ετών ασχολήθη-
κε με την ενόργανη γυ-
μναστική και στην συνέ-
χεια με την άρση βαρών 
όπου κατάφερε να εντα-
χθεί στην Εθνική Ομάδα 
καταλαμβάνοντας την 
δεύτερη θέση σε πανελ-
λήνια πρωταθλήματα. 
Παράλληλα, ασχολήθη-
κε με την Ελληνορωμα-
ϊκή πάλη και βραβεύτηκε 
από τις τοπικές αρχές 
όταν κατέλαβε την δεύ-
τερη θέση στο Πανελλή-
νιο Πρωτάθλημα Πυγ-
μαχίας Εφήβων.
Μετά την αποφοίτησή 
του από το Λύκειο, κα-
τατάχθηκε στο Πολεμικό 
Ναυτικό και επιλέχθη-
κε να υπηρετήσει στην 
Μονάδα Υποβρυχίων 
Καταστροφών. Εισήλθε 
στο 146 Σχολείο και ξε-
χώρισε από την πρώτη 
στιγμή για τις άριστες 
επιδόσεις του.

Την τελευταία μέρα της 
εκπαίδευσής του, πριν 
20 χρόνια , την 1η Δε-
κεμβρίου 1999, παρό-
λο που ήταν ελεύθερος 
υπηρεσίας, του ζητήθη-
κε και έλαβε μέρος σε 
άσκηση ανορθόδοξου 
πολέμου στην βραχονη-
σίδα Πλατεία. Στην δι-
άρκεια της άσκησης με 
πραγματικά πυρά έχασε 
την ζωή του όταν μια 
χειροβομβίδα έσκασε 
στο στήθος του.
Σε εποχή έκπτωσης των 
ηθικών αξιών, ο νεαρός 
Θεόδωρος Κάργας απο-
τελεί σπουδαίο παρά-
δειγμα αρετής, αυτοθυ-
σίας και γενναιότητας. 
Το Πολεμικό Ναυτικό 
τον αναγνώρισε ως πε-
σόντα σε ώρα υπηρεσί-
ας. 

Η ΠΡΟΤΟΜΗ ΤΟΥ

Ο Δήμος Καβάλας ανα-
γνωρίζοντας και τιμώ-
ντας το ήθος, το ψυχικό 
σθένος και το υψηλό αί-
σθημα ευθύνης προς την 
πατρίδα του Καβαλιώτη 
ναύτη Θεόδωρου Κάρ-
γα, επίλεκτου στελέχους 
της Μονάδας Υποβρυ-
χίων Καταστροφών του 

Πολεμικού Ναυτικού 
αποφάσισε και τοποθέ-
τησε την προτομή του 
έμπροσθεν της Στρατι-
ωτικής Λέσχης. Το κό-
στος φιλοτέχνησης και 
κατασκευής της ορει-
χάλκινης προτομής  είχε 
αναλάβει εξολοκλήρου 
το Πολεμικό Ναυτικό. 
Τα αποκαλυπτήρια της 
προτομής έγιναν στις 
29 Οκτωβρίου 2011 
από τον, τότε Υπαρχηγό 
του Γ.Ε.Ν. Υποναύαρχο 
Ευάγγελο Αποστολάκη 
που διετέλεσε στη συνέ-
χεια Αρχηγός ΓΕΕΘΑ και 
Υπουργός Άμυνας. 

Μια μέρα πριν την τελε-
τή των αποκαλυπτηρίων 
της προτομής ένιωσα 
όμως ντροπή ..γιατί ενώ 
ήταν οι γονείς του, δίπλα 
μου, στην εξέδρα των 
επισήμων, τον θλιβερό 
εκείνο Οκτώβριο του 
2011 , μετά από δική 
μου προτροπή , για να 
τιμήσουμε στο πρόσωπο 
τους τους Ήρωες αλλά 
και την θυσία του γιού 
τους, δεν μπόρεσα να 
τους "προστατεύω" από 
τα υβριστικά συνθήμα-
τα ούτε να πρωτέψω τα 
παιδιά να στρέψουν το 
κεφάλι τους σε αυτούς. 
Αν και από τα μεγάφω-
να της παρέλασης ,τότε,  
η παρουσία τους, έγινε 
γνωστή σε αυτούς που 
την παρακολουθούσαν. 

Φυσικά κάποιοι .. «αγα-
νακτισμένοι» της εποχής 
εκείνης είχαν φροντίσει 
να κόψουν  τα καλώ-
δια του ήχου προς τα 
μεγάφωνα ώστε να μην 
ακούγετε η αγγελία της 
παρουσίας τους και ο 
συμβολισμός τους στην 
εξέδρα των επισήμων. 
Αυτά είχαν γίνει εκεί το  
μακρινό 2011.. η ιστο-
ρία θα κρίνει όλους… 
μας και για τις ..συμπε-
ριφορές ορισμένων την 
εποχή εκείνη.

Στις φωτογραφίες που 
δημοσιεύω, ο Θοδωρής 
Κάργας, η προτομή του 
στην Καβάλα, η ημέρα 
των αποκαλυπτηρίων 
αλλά και μια φωτογρα-
φία που με έδωσε ο Σί-
μος Μαμτσαδέλης , η 
“ψυχή” της Άρσης Βα-

ρών στην Καβάλα αλλά 
και στην Ελλάδα την 
χρυσή εποχή του αθλή-
ματος όπου εικονίζεται 
ο αείμνηστος Θ. Κάργας 
με τον προπονητή του, 
Αλέξανδρο Αιβαζίδη, 
που έφυγε πρόσφατα 
από την ζωή σε προετοι-

μασία στην Μόσχα  του 
αθλητικού συλλόγου 
της Άρσης Βαρών στην 
Καβάλα, “Ηρακλής”.  

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγρά-
φει την νεότερη ιστορία 
της πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Με κάθε επισημότη-
τα πραγματοποιήθη-
καν οι εκδηλώσεις 
για τον εορτασμό 
της 28ης Οκτωβρίου 
στο νησί της Θάσου.

Τηρουμένων όλων των 
υγειονομικών πρωτο-
κόλλων πραγματοποι-
ήθηκε ο εορτασμός 
της Εθνικής Επετείου.

Με λαμπρότητα ο εορτασμός της 28ης Οκτωβρίου

Ο Υπουργός Εθνικής 
Αμύνης κ. Νικόλα-
ος Παναγιωτόπουλος 
πραγματοποίησε επί-
σημη επίσκεψη στο 
νησί της Θάσου με 
αφορμή τις εορταστι-
κές εκδηλώσεις για 
την 109η επέτειο απε-
λευθέρωσης της νή-
σου από τον Οθωμανι-

κό ζυγό το 1912.

Αφού ολοκληρώθηκαν 
οι εορταστικές εκδη-

λώσεις μνήμης ακο-
λούθησε επίσκεψη του 
Υπουργού στα γραφεία 
του Δημοτικού Λιμενι-

κού Ταμείου Θάσου.

Στη συνάντηση που 
ακολούθησε, σε εγκάρ-
διο κλίμα, ο Πρόεδρος 
του Δ.Λ.Τ.Θ., παρου-
σία και του Δημάρχου 
Θάσου κ. Ελευθέριου 
Κυριακίδη, ενημέρωσε 
τον κ. Υπουργό για την 
πορεία του Δ.Λ.Τ.Θ. 

ανταλλάσσοντας ανα-
μνηστικά δώρα και ευ-

χές.

Σχετικά ο Πρόεδρος του 
Δ.Λ.Τ.Θ. κ. Μανίτσας Δη-

μήτριος δήλωσε:

«Είχαμε την τιμή να υπο-
δεχθούμε στα γραφεία 
μας που στεγάζονται στο 
ιστορικό κτίριο του «Κα-
λογερικού» τον Υπουργό 
Εθνικής Αμύνης κ. Νικό-
λαο Παναγιωτόπουλο. 
Αξιοσημείωτη αποτελεί 

η απλότητα και η αμε-
σότητα του Υπουργού, 
τον οποίο ευχαριστούμε 
θερμά για το ειλικρινές 
ενδιαφέρον που έδειξε 

για το έργο του Δημο-
τικού Λιμενικού Ταμείου 

Θάσου».

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ του 
Δ.Λ.Τ.Θ

Δημήτριος Μανίτσας

Ο Ν. Παναγιωτόπουλος στα γραφεία του Δημοτικού 
Λιμενικού Ταμείου Θάσου

Το Δ.Σ. της Θασιακής 
Ένωσης Καβάλας εκ-
φράζει τα θερμά συλ-

λυπητήριά του στην 
οικογένεια του Δημάρ-
χου Θάσου κ. Ελευθε-

ρίου Κυριακίδη για τον 
θάνατο της μητέρας 
του.

Ο Πρόεδρος Η Γ. Γραμ-
ματέας

Νικόλαος Τσιλογεώρ-
γης Αγλαΐα Τερλελέ

Συλλυπητήρια της Θασιακής Ένωσης για τον θάνατο της 
μητέρας του Δημάρχου Θάσου
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Σε μία αποκάλυψη 
που θα συζητήθει 

προχώρησε το βρά-
δυ της Τετάρτης μέσα 

από την εκπομπή 
ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ο δημο-

σιογράφος του ENA 
Channel Γιάννης Χα-
τζηεμμανουήλ. 

Πιο συγκεκριμένα ο 
Γιάννης Χατζηεμμανου-
ήλ προχώρησε στην 
αποκάλυψη ότι όντας 
Αντιπρόεδρος των Νο-
σοκομειακών Γιατρών 
Νοσοκομείου Καβάλας ο 

Αλέξης Πολίτης, νυν πε-
ριφερειακός σύμβουλος 
είχε αποστείλει επιστολή 
προς τον τότε Υπουργό 
Υγείας Παναγιώτη Κου-
ρουμπλή επισημαίνοντας 
ότι “επέστρεψαν τα χα-
μόγελα στις πλατείες και 
το ότι υπάρχει ισχυρό 
ύφος δημοκρατίας στα 
Νοσοκομεία μετά την 
Υπουργοποίηση του κ. 

Κουρουμπλή”.

Την συγκεκριμένη τοπο-
θέτηση κλήθηκε να σχο-
λιάσει κατά την διάρκεια 
της εκπομπής ο βουλευ-
τής Καβάλας της Ν.Δ 
Μακάριος Λαζαρίδης ο 
οποίος έμεινε φανερά 
έκπληκτος με την ανα-
κοίνωση του ονόματος 
του Αλέξη Πολίτη.

Αποκάλυψη-“βόμβα” για τις σχέσεις του Αλέξη Πολίτη με τον ΣΥ-
ΡΙΖΑ βγήκε στην εκπομπή ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ

Κλειστά τα χαρτιά τους 
κρατούν οι υπόλοιποι 
υποψήφιοι
Ζήτημα αναβολής των 
εκλογικών διαδικασι-
ών στο Κίνημα Αλλα-
γής, υπό το βάρος της 
απώλειας της Φώφης 
Γεννηματά, θέτουν 
σύμφωνα με πληροφο-
ρίες του protothema.
gr συνεργάτες του 
Παύλου Χρηστίδη.

Όπως εκτιμούν, το 
κλίμα χθες κατά την 
διάρκεια της κηδείας 
της προέδρου ήταν δι-
απεραστικό. Προς το 
παρόν, οι πλευρές των 
υπολοίπων υποψηφί-
ων δεν έχουν ανοίξει 
τα χαρτιά τους.

πηγη | ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ

ΚΙΝΑΛ
Ζήτημα αναβολής των εκλογών θέτουν συνεργάτες του Χρηστίδη

Η Ένωση Προσωπικού 
Λιμενικού Σώματος 
Ανατολικής Μακεδο-
νίας με την παρούσα 
επιστολή ευχαριστεί 
δημόσια τον Υπουρ-
γό Εθνικής Αμύνης κ.
Π α ν α γ ι ω τ ό π ο υ λ ο 
Νικόλαο για τη συ-
μπαράστασή του και 
τις από μέρους του 
ενέργειες μετά της 
Στρατιωτικής και Πο-
λιτικής Ηγεσίας του 
Υπουργείου μας, ώστε
το μακροχρόνιο και 
δίκαιο αίτημά μας για 
αύξηση των οργανι-
κών θέσεων να υλο-
ποιηθεί με την αύξηση 
αυτών κατά 30 τον 

αριθμό στις Υπηρεσίες 
της περιφέρειας του 
Κεντρικού Λιμεναρχεί-
ου Καβάλας και κατά 
2 στη νήσο της Θάσου.

Η επισφράγιση των 
προαναφερθέντων 
στοιχείων νομο-
θετήθηκε στις 22-
10- με τον υπ’ αρ. 
«87/2021» Κανονισμό, 
ο οποίος επιτέλους 
αντικατέστησε τον
προγενέστερό του, τον 
«Λιμενικό Καλλικρά-
τη», που είχε νομο-
θετηθεί το 2014 και 
ο οποίος είχε επιφέ-
ρει μείωση στην ορ-
γανική σύνθεση των 

Υπηρεσιών της περι-
φέρειάς μας σε πο-
σοστό άνω του 50%.

Τελικά, η επιτυχία της 
ανωτέρω προσπάθει-
ας λειτουργεί προς 
όφελος του Έλληνα 
πολίτη και της Ελλη-
νικής κοινωνίας, κα-
θώς η αύξηση των 
οργανικών θέσεων
διασφαλίζει την εύ-
ρυθμη λειτουργία 
των Υπηρεσιών μας, 
τόσο στο τμήμα του 
επιχειρησιακού το-
μέα όσο και στην κά-
λυψη των διοικητι-
κών αναγκών τους.

Ένωση Προσωπικού ΛΣ Ανατολικής Μακεδονίας | Αύξηση των 
οργανικών θέσεων σε Καβάλα & Θάσο
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Αναδρομικά Συνταξιούχων
Ποιες αποφάσεις του ΣτΕ έρχονται εντός 2021

Τι σημαίνει η απόφα-
ση του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου για Δώρα-
Επιδόματα των συντα-
ξιούχων Δημοσίου. 
Ποιες άλλες αναμέ-
νονται από ανώτατα 
δικαστήρια για ποσά 

που μπορεί να ξεπερ-
νούν ακόμα και τα 4 
δισ. ευρώ.

Δύο δικαστικές αποφά-
σεις που αφορούν ανα-
δρομικές διεκδικήσεις 
συνταξιούχων και ανα-

μένονται εντός του 2021 
πιθανότατα θα ταράξουν 
εκ νέου τα… ασφαλι-
στικά νερά της χώρας. 
Μάλιστα, στη δίνη των 
αναδρομικών αυτών δι-
εκδικήσεων ποσών, που 
ενδέχεται και να ξεπερ-

νούν τα 3,5 με 4 δισ. 
ευρώ, κινδυνεύει να βυ-
θιστεί ξανά και δημοσιο-
νομικά η χώρα.

οποία άρχισε να «τρέ-
χει» αμέσως μετά το 
τέλος του έτους εντός 

του οποίου έπρεπε να 
υποβληθούν οι αρχικές 
εμπρόθεσμες δηλώσεις, 
δηλαδή από την 1η-1-
2007 και λήγει στις 31-
12-2021.

Σταϊκούρας: 
Η αύξηση του διαθέσιμου εισοδήματος των νοικοκυριών οφείλεται στην κυβερνητική πολιτική

Για δικαίωση «της με-
θοδικής και συστη-
ματικής δουλειάς της 
κυβέρνησης και του 
υπουργείου Οικονομι-
κών, αφού είναι ο καρ-
πός, μεταξύ άλλων, 
των ορθών επιλογών 
μόνιμης μείωσης φο-

ρολογικών συντελε-
στών και ασφαλιστι-
κών εισφορών αλλά 
και των πρωτόγνω-
ρων σε ύψος μέτρων 
στήριξης κατά τη διάρ-
κεια της υγειονομικής 
κρίσης», έκανε λόγο 
ο υπουργός Οικονο-

μικών Χρήστος Σταϊ-
κούρας, σχολιάζοντας 
την αύξηση του δια-
θέσιμου εισοδήματος 
των νοικοκυριών το β' 
τρίμηνο, σύμφωνα με 
τα πρόσφατα στοιχεία 
της ΕΛΣΤΑΤ.

Ειδικότερα, ο υπουργός 
δήλωσε τα εξής:

«Η ΕΛΣΤΑΤ ανακοίνωσε 
την Τρίτη τα προσωρινά 
στοιχεία για τους τριμη-
νιαίους μη χρηματοοικο-
νομικούς λογαριασμούς 
θεσμικών τομέων.

Σύμφωνα με αυτά τα 
στοιχεία, το διαθέσιμο 
εισόδημα των νοικοκυ-
ριών συνέχισε να βελτι-
ώνεται το β' τρίμηνο του 
έτους, μετά από ετήσια 

αύξηση 4,5% το α' τρί-
μηνο. Ειδικότερα, κατά 
το β' τρίμηνο το διαθέ-
σιμο εισόδημα των νοι-
κοκυριών αυξήθηκε 7% 
σε σχέση με το περυσινό 
αντίστοιχο τρίμηνο, ενώ 
αύξηση παρουσίασε και 
σε σύγκριση με το α' τρί-
μηνο του έτους.

Και αυτό συνέβη παρό-
τι η τελική κατανάλωση 
των νοικοκυριών πα-
ρουσίασε κατά το ίδιο 
διάστημα σημαντική 
ανάκαμψη της τάξης του 
15,3%, σημειώνοντας 
αύξηση σε ετήσια βάση 
για πρώτη φορά από το 
δ' τρίμηνο του 2019.

Η βελτίωση του διαθέ-
σιμου εισοδήματος των 
νοικοκυριών αντανακλά-

ται, μεταξύ άλλων, και 
στη συνεχιζόμενη άνοδο 
των ιδιωτικών καταθέ-
σεων, οι οποίες ανήλθαν 
σε υψηλό δεκαετίας τον 
Σεπτέμβριο, αγγίζοντας 
τα 173,8 δισ. ευρώ. Αξί-
ζει να σημειωθεί ότι μέσα 
στην υγειονομική κρίση, 
οι ιδιωτικές καταθέσεις 
έχουν αυξηθεί κατά πε-
ρίπου 28 δισ. ευρώ, εκ 
των οποίων το 50% είναι 
καταθέσεις νοικοκυριών.

Η παραπάνω θετική εξέ-
λιξη δικαιώνει τη μεθο-
δική και συστηματική 
δουλειά της κυβέρνη-
σης και του υπουργεί-
ου Οικονομικών αφού 
είναι ο καρπός, μεταξύ 
άλλων, των ορθών επι-
λογών μόνιμης μείωσης 
φορολογικών συντελε-

στών και ασφαλιστικών 
εισφορών αλλά και των 
πρωτόγνωρων σε ύψος 
μέτρων στήριξης που 
έχουν ληφθεί κατά τη δι-
άρκεια της υγειονομικής 
κρίσης.

Συνεχίζουμε με μεθοδι-
κότητα και αποφασιστι-
κότητα την υλοποίηση 
του οικονομικού μας 
σχεδιασμού με στόχο την 
επίτευξη υψηλής και δια-
τηρήσιμης ανάπτυξης, τη 
δημιουργία νέων θέσε-
ων εργασίας, την ενίσχυ-
ση της κοινωνικής συνο-
χής και την τόνωση του 
διαθέσιμου εισοδήματος 
των πολιτών ώστε να 
υπερκαλύπτονται πρό-
σκαιρες αναταράξεις και 
κρίσεις».

«Έχεις γράμμα»
από ΑΑΔΕ για 75.000 ιδιοκτήτες ΙΧ που δεν πλήρωσαν τέλη κυκλοφορίας το 2016

Επιστολές σε 75.000 
ιδιοκτήτες οχημάτων 
οι οποίοι «ξέχασαν» 
να πληρώσουν τα 
τέλη κυκλοφορίας του 
2016, στέλνει ψηφια-
κά η Ανεξάρτητη Αρχή 
Δημοσίων Εσόδων.

Πρόκειται για ιδιοκτήτες 
οι οποίοι, ενώ τα οχή-
ματά τους είχαν προσυ-
μπληρωθεί στη φορολο-
γική δήλωση εκείνης της 
χρονιάς, δεν κατέβαλαν 
τα τέλη, ούτε ακολού-

θησαν την προβλεπό-
μενη διαδικασία για τη 
διαγραφή του οχήματος, 
σε περίπτωση που για 
οποιοδήποτε λόγο αυτό 
δεν ήταν τότε στην κα-
τοχή τους ή ήταν σε ακι-

νησία.

Με την επιστολή, τους δί-
νεται η δυνατότητα, από 
την Παρασκευή το πρωί, 
μέσω του myCAR, να 
δηλώσουν, μέχρι τις 22 

Νοεμβρίου, τον λόγο για 
τον οποίο ενδεχομένως 
δεν υπάρχει υποχρέωση 
καταβολής τελών κυκλο-
φορίας για το 2016, επι-
συνάπτοντας τα σχετικά 
δικαιολογητικά.



ΕΥΤΥΧΏΣ, ΜΌΝΌ 30 ΝΕΚΡΌΊ!

Στις εκλογές που διενήργησε ο Βούλγαρος το 1868 η χώρα θρήνησε πολλά θύματα. Έτσι συνέβαι-
νε κάθε φορά που γινόταν εκλογές.

Η εφημερίδα ‘’ΕΛΠΙΣ’’ στο φύλλο της 4.4.1868 γράφει: ‘’Αι εκλογαί επερατώθησαν εν πάσαις ταις 
επαρχίαις. Ευτυχώς μόνο τριάκοντα περίπου τάφοι ηνεώχθησαν και πεντήκοντα περίπου επληγώ-
θησαν..!

Ο Βούλγαρος όμως υπέδειξε στο υπουργείο Στρατιωτικών να παραδεχθεί ότι μόνο 10 σκοτώθη-
καν και δεκατρείς πληγώθηκαν!

Όμως υπήρχαν και χειρότερα.
Το 1844 κατά τις εκλογές υπολογίζεται ότι σκοτώθηκαν οκτακόσια άτομα!!

Ακούγοντας την λέξη 
‘νοημοσύνη’, πολλοί 
την ταυτίζουν με την 

υψηλή αντιληπτική ικανό-
τητα και τις καλές επιδό-
σεις σε επιστημονικούς 
κλάδους. Στη πραγματι-
κότητα, υπάρχουν πολλά 
είδη νοημοσύνης όπως η 
λεκτική, η λογικό-μαθημα-
τική, η συναισθηματική, η 
κιναισθητική κ.ά.  

 Είναι γεγονός, ότι 
στους σημερινούς μαθη-
τές δίνουμε έμφαση στο 
να αναπτύξουν υψηλές 
ικανότητες κατανόησης, 
αντίληψης και μνήμης, 
στοχεύοντας να επιτυγχά-
νουν στις σχολικές τους 
δοκιμασίες. Όλοι άλλωστε 
είναι υπερήφανοι όταν τα 
παιδιά ή οι μαθητές τους 
αριστεύουν και διακρίνο-
νται.

 Από την άλλη  η 
επαφή των παιδιών με το 
σημερινό εκπαιδευτικό 
σύστημα που τους οδηγεί 
να γίνουν βαθμοθηρικοί  
ανταγωνιστικοί στην είσο-
δό τους στην αγορά εργα-
σίας, ενθαρρύνει τον ατο-
μικισμό και αποτρέπει τη 
συνεργασία και την ομαδι-
κότητα. Αυτό έχει επιπτώ-
σεις και στην ψυχική υγεία 
των μαθητών καθώς δεν 
είναι τυχαίο ότι περίπου το 
20% των μαθητών εμφα-
νίζουν ψυχικά προβλήματα 
στην υγεία τους.

 Ένας τρόπος για 
να αποτρέψουμε αυτές τις 
βλαβερές συνέπειες και 
να επιδιώξουμε ψυχική 
ισορροπία στους μαθητές 
είναι να ενισχύσουμε τη 
συναισθηματική νοημοσύ-
νη τους. Η συναισθηματική 
νοημοσύνη αφορά τη καλ-
λιέργεια της αναγνώρισης 

και διαχείρισης συναισθη-
μάτων, της επικοινωνίας, 
της ενσυναίσθησης και της 
αυτοεπίγνωσης κ.ά.

 Είναι ιδιαίτερα κρί-
σιμο τα παιδιά από τη 
στιγμή της γέννησής τους 
να δέχονται συναισθημα-
τική εκπαίδευση. Οι γονείς 
είναι καλό να τους ενθαρ-
ρύνουν  τα παιδιά τους να 
εκφράζονται ελεύθερα, να 
συζητούν τα συναισθήμα-
τα για τους ανθρώπους 
που έρχονται σε επαφή, να 
ερμηνεύουν τα σκίτσα και 
τις καλλιτεχνικές τους εκ-
φράσεις.

 Από την άλλη, εκ-
παίδευση της συναισθη-
ματικής νοημοσύνης δεν 
είναι καθαρά μόνο θέμα 
οικογενειακού αλλά και 
σχολικού περιβάλλοντος. 
Μέσα από τεχνικές και 
παιχνίδια όπως παιχνίδι 
ρόλων ο μαθητής μαθαί-
νει να ακούει τον διπλανό 
του, να μπαίνει στη θέση 
ενός άλλου και να εξοικει-
ώνεται και να σέβεται τη 
διαφορετικότητα. Η καλ-
λιέργεια υγιούς επικοινω-
νίας στα πλαίσια κανόνων 
του σχολείου, που είναι 
ο μικρόκοσμος της πραγ-
ματικής κοινωνίας, βοηθά 

πολύ τη συναισθηματική 
ανάπτυξη και ωριμότητα 
για την ομαλή του ένταξη 
στη κοινωνία των ενηλί-
κων.

Μας ρωτάτε, απαντού-
με….

 Η κυρία Α.Γ. ρωτάει: 
‘…Είμαι 40 ετών, καθηγή-
τρια, δεν έχω παιδιά δικά 
μου. Θα ήθελα να θίξω ένα 
θέμα που με απασχολεί. 
Βλέπω έκπληκτη πολλούς 
έφηβους μαθητές μου να 
διαχειρίζονται επιπόλαια 
και επιφανειακά τις δια-
προσωπικές τους σχέσεις. 
Αυτό είμαι σίγουρη πως θα 
τους κάνει παρορμητικούς 
και επιπόλαιους στις μελ-
λοντικές τους οικογένειες 
και θα υπάρξει  φαύλος κύ-
κλος. Μήπως πρέπει να μας 
προβληματίσει σαν κοινω-
νία και μήπως όλοι έχουμε 
ευθύνη τελικά;….’

Αγαπητή κυρία, 

 Συμφωνώ απόλυτα 
μαζί σας σε πολύ μεγάλο 
βαθμό. Είναι πολύ εύκολο 
οι γονείς να προσδίδουν 
την ευθύνη σε καθηγητές 
και οι καθηγητές στους 
γονείς όταν ένα παιδί πα-
ρουσιάζει ψυχικές διατα-
ραχές ή δεν είναι ικανό να 
διαχειριστεί κοινωνικές και 
προσωπικές καταστάσεις. 
Είναι ευθύνη και χρέος 
όλων μας με το που ξεκι-
νήσουμε επαφή με τα παι-
διά να προσπαθήσουμε να 
τα βελτιώσουμε σε κάθε 
επίπεδο. ‘’Σχολές γονέων’’ 
και ενημέρωση γονέων για 
θέματα που απασχολούν 
τη νεολαία του σήμερα 
όπως και για τους κινδύ-
νους που αντιμετωπίζουν 
είναι επιβεβλημένη.

ΔΊΌΓΕΝΗΣ
Μια μέρα ο Μέγας Αλέξανδρος μιλώντας στον Διογέ-
νη του είπε:

‘’Είμαι κυρίαρχος του κόσμου!’’

‘’Είσαι όμως δούλος των δούλων σου’’ του απάντησε 
ο Διογένης.

Απορημένος ο Αλέξανδρος του ζήτησε να μάθει την 
αιτία. Τότε ο κυνικός φιλόσοφος του απάντησε: ‘’Δι-
ότι δεν έχεις δαμάσει όλα εκείνα τα ελαττώματα των 
οποίων είσαι δούλος αφού τα υπηρετείς!’’.

1.11.1940 ο Υπολοχαγός Αλέξανδρος Διάκος, πέφτει ηρω-
ικά μαχόμενος στην Τσούκα της Πίνδου. Είναι ο πρώτος 
Έλληνας αξιωματικός του στρατού μας κατά το έπος του 
Ελληνοιταλικού πολέμου, που βρίσκει ηρωικό θάνατο.

4.11.1944 Ολοκληρώνεται η εκκένωση της Ελλάδας από 
τους Γερμανούς εκτός Ρόδου, Καλύμνου, Κώ, Λέρου, Τή-
νου, Μήλου και Κρήτης.

...........................................................................................................
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‣ Διαβάσαμε και αυτά....

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

‘…για να επιδι-
ώξουμε ψυχική 
ισορροπία στους 
μαθητές είναι 
να ενισχύσουμε 
τη συναισθημα-
τική νοημοσύνη 
τους….’

ΠΑΙΔΙΑ ΚΑΙ ΣΥΝΑΙΣΘΗΜΑΤΙΚΗ 
ΝΟΗΜΟΣΥΝΗ 

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας
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*Του Μιχάλη Α. Αγγελό-
πουλου

Ο φλεγματικός Winston 
Churchill –ιδρυτής της Ευ-
ρωπαϊκής Κίνησης με την 
Διακήρυξη του 1948 στη 
Χάγη- απεφάνθη ότι ο μο-
ναδικός τρόπος για να είσαι 
σίγουρος ότι η Ιστορία θα 
σε αντιμετωπίσει με συμπά-
θεια, είναι να τη γράψεις 
ο ίδιος. Εκείνος το έπραξε 
κιόλας. Αλλά, στην εποχή 
μας, των κοινωνικών δικτύ-
ων και του ίντερνετ, τέτοια 
δυνατότητα δεν υπάρχει 
για την πρώην, πλέον, Κα-
γκελάριο Άνγκελα Μέρκελ, 
που, ίσως σημαδιακά, μας 
αποχαιρέτησε ως χώρα την 
επομένη του “Όχι”, με λό-
για σαφώς απαλότερα των 
πράξεών της εδώ και 11 
χρόνια.
Άλλωστε, κάτι τέτοιο, το να 
την αντιμετωπίσει συνολι-
κά η Ιστορία με συμπάθεια 
μάλλον δεν υπήρξε ποτέ 
επιδίωξή της. Για όλο το δι-
άστημα της παντοδυναμίας 
της ήταν φανερό ότι το κύ-
ριο μέλημά της υπήρξε να 
τη συμπαθούν οι σύγχρονοι 
συμπατριώτες της.
Και για πολύ καιρό, αυτό, 
το κατάφερε. Αν τα στερνά 
τιμούν τα πρώτα, όμως και 
εκεί υπάρχει ένα πρόβλημα 
για την επί 16 έτη “σιδηρά 
κυρία” της Γερμανίας -και 
κατ’ επέκτασιν της Ευρώ-
πης. Η προτεραιότητά της 
ήταν η Γερμανική Ευρώπη 
και όχι η Ευρωπαϊκή Γερ-
μανία.

Τους τελευταίους μήνες 
της μακρόχρονης κυριαρ-
χίας της η κ. Μέρκελ αντι-
μετώπισε σκληρή κριτική 
και εντός Γερμανίας και η 
άλλοτε εντυπωσιακή δημο-
φιλία της μειώθηκε σημα-
ντικά.
Η πρόσφατη, ιστορική 
εκλογική ήττα των Χριστια-
νοδημοκρατών, που για 

πρώτη φορά μετά από 72 
χρόνια έπεσαν σε ποσοστό 
κάτω απ’ το 30%, με 8% 
λιγότερες ψήφους από το 
2017, οφείλεται εν πολλοίς 
και στους δικούς της χειρι-
σμούς.
Όχι μόνον τους εσωκομμα-
τικούς, αλλά και κάποιων 
κυβερνητικών επιλογών 
της -στη διαχείριση της 
πανδημίας, όπως και σε άλ-
λους τομείς- που δυσαρέ-
στησαν μεγάλο μέρος των 
παραδοσιακών της ψηφο-
φόρων.

Απ’ το Νότο τα περισσό-
τερα “βέλη”

Όμως οι περισσότερες βο-
λές εναντίον της, τώρα, την 
ώρα του απολογισμού έρ-
χονται, φυσικά, εκτός Γερ-
μανίας. Για την Ευρώπη, η 
αποχώρηση από την ενερ-
γό δράση της Καγκελαρίου 
Άνγκελα Μέρκελ, συνιστά 
σίγουρα το τέλος μιας επο-
χής. Μια εποχής, ωστόσο, 
που λίγοι θα αναπολήσουν 
και οι περισσότεροι θα θε-
λήσουν να αφήσουν στο 
παρελθόν, ελπίζοντας, συγ-
χρόνως, να σηματοδοτήσει 
μια αλλαγή σελίδας για την 
Ε.Ε.

Κι αυτό επειδή στη διάρκεια 
της θητείας της η κ. Μέρκελ 
κατέστησε τη Γερμανία σα-
φώς την πιο ισχυρή δύναμη 
της ηπείρου μας. Δεν την 
κατέστησε όμως ηγέτιδα, 
γιατί η ηγεσία προϋποθέτει 
ενότητα στόχων και ωφε-
λειών. Κάτι τέτοιο δεν την 
χαρακτήρισε. Και ειδικά η 
μακρά περίοδος κατά την 
οποία, πολιτικά, πορεύθη-
κε ως αχώριστο δίδυμο με 
τον Βόλφγκανγκ Σόιμπλε, 
υπήρξε φαιά για μεγάλο 
μέρος της Ευρώπης.

Πολιτικές εμμονικά προ-
σκολλημένες στην δημοσι-
ονομική ισορροπία διάβρω-

σαν την ευρωπαϊκή συνοχή, 
αποδυνάμωσαν τη σημα-
ντικότατη, θεμελιώδη ιδρυ-
τική αρχή της αλληλεγγύης, 
αφαίρεσαν το ανθρώπινο 
πρόσωπο που όφειλαν κα-
ταστατικώς αλλά και εκ 
των πραγμάτων να έχουν 
οι Βρυξέλλες, αποδυνάμω-
σαν ή έως και κατέστησαν 
απλώς διακοσμητικά τα 
υψηλότερα θεσμικά όργα-
να, βύθισαν σε οικονομική 
ανέχεια τις χώρες του Νό-
του και πολύ περισσότερο 
την Ελλάδα και, σίγουρα, 
δεν ευνόησαν την ατζέντα 
της διεύρυνσης. Το αντίθε-
το μάλιστα.

Αν η Καγκελάριος θεωρού-
σε και θεωρεί τον εαυτό 
της ηθικά δικαιωμένο για 
τέτοιες πρακτικές επειδή, 
πράγματι, πρώτα η ίδια 
υπέβαλε σε πολλές θυσίες 
το λαό της χώρας της μέχρι 
να ενσωματωθεί πλήρως 
στο όλο οικοδόμημα και 
να εξισωθεί οικονομικά το 
κομμάτι της πρώην Ανατο-
λικής Γερμανίας, μ’ αυτό 
της Δυτικής, είναι ένα θέμα 
αποκλειστικά δικό της.

Οι “ενάρετοι” και τα 
PIGS

Όσοι οραματίσθηκαν την 
Ενωμένη Ευρώπη, ωστόσο, 
θα θεωρούσαν -και δικαί-
ως- καθόλου στέρεο ένα 
τέτοιο αιτιολογικό υπόβα-
θρο και αρκετά στρεβλή μια 
τέτοια οπτική. Η Ένωση, άλ-
λωστε, συστάθηκε ακριβώς 
για να αμβλύνει ανισότητες 
-άρα και αιτίες αντιπαρα-
θέσεων και συγκρούσεων- 
όχι για να αγγίξει το σημείο 
να διαιρέσει τις χώρες-μέ-
λη της σε “ενάρετους” και 
PIGS, όπως φτάσαμε πριν 
από 10 χρόνια να ονομά-
ζονται συλλήβδην η Πορ-
τογαλία, η Ιταλία, η Ελλάδα 
και η Ισπανία.
Έτσι, η όψιμη, έμμεση κιό-
λας, σε επίπεδο κατανό-
ησης βασικά, έκφραση 
μεταμέλειας της Άνγκελα 
Μέρκελ για τη στάση της 
απέναντι στη χώρα μας 
ίσως και να είναι ειλικρινής, 
αλλά δε σημαίνει και πολ-
λά, ούτε διορθώνει κάτι.

Το Brexit, που πλήγωσε 
βαθιά την Ε.Ε., δεν ήταν, 
άλλωστε, αποτέλεσμα κά-
ποιας δυσαρέσκειας των 
Άγγλων π.χ. με την Ελλάδα 
ή την Πορτογαλία. Ήταν ξε-
κάθαρα μια απόφαση που 
αφορούσε στην άρνησή 
τους να παραμένουν σε μια 
“γερμανική” Ένωση.
Μια Ένωση που συνεχώς 
απομακρυνόταν από τις 
αρχές και αξίες πάνω στις 
οποίες θεμελιώθηκε και 
έφτασε να λειτουργεί εν 
πολλοίς με κύριο, αν όχι και 
μοναδικό γνώμονα, απο-
κλειστικά το οικονομικό, δι-
πλωματικό και γεωπολιτικό 

συμφέρον της Γερμανίας 
και των χωρών-δορυφό-
ρων της.

Συγχρόνως, η “Ευρώπη της 
Μέρκελ” έδειξε τεράστια 
δυσκαμψία και μυωπική 
στάση σε ζωτικής σημασίας 
θέματα, όπως η κοινωνική 
χροιά των εφαρμοσμένων 
πολιτικών της, η αναβάθμι-
ση του θεσμικού ρόλου του 
Ευρωκοινοβουλίου, το ευ-
ρωπαϊκό Σύνταγμα, η ενδυ-
νάμωση των πολιτών και η 
ουσιαστική συμμετοχή τους 
στη διακυβέρνηση της Ε.Ε. 
και πολλά άλλα ακόμη.

Η Μέρκελ αφήνει πίσω 
της μια “λειψή” Ευρώπη

Η Ευρώπη που αφήνει πίσω 
της η Άνγκελα Μέρκελ, λει-
τουργεί κατακερματισμένα 
στους περισσότερος κρίσι-
μους τομείς, κυρίως με δική 
της ευθύνη. Είναι μια “λει-
ψή” Ευρώπη:

Επιπλέον αποσχιστικές 
τάσεις και υφίστανται και 
εντείνονται (βλέπε Πολω-
νία, Ουγγαρία κ.λπ.).
Υπό ένταξη χώρες που κά-
ποτε έβλεπαν ως ιδανική 
προοπτική την Ε.Ε., αντιμε-
τωπίζουν τώρα με σκεπτικι-
σμό μια τέτοια πιθανότητα.
Κοινή εξωτερική πολιτική 
στα μείζονα, κεντρικής ση-
μασίας θέματα δεν υπάρχει.
Ο Ευρωστρατός και η ενερ-
γή ασφάλεια των συνόρων 
παραμένουν μια συζήτηση 
από θεωρητική έως, στην 
καλύτερη περίπτωση, ασα-
φής και, πάντως, υποβαθ-
μισμένη.
Οι προκλήσεις της Τουρκί-
ας στο Αιγαίο και την Ανα-
τολική Μεσόγειο αντιμετω-
πίζονται πρακτικά ως θέμα 
αποκλειστικά δικό μας και 
της γείτονος, κυρίως εξαι-
τίας της παραδοσιακής 
ειδικής σχέσης -όχι μόνο 
οικονομικής- της Γερμα-
νίας με τη χώρα, αλλά και 
προσωπικά της κ. Μέρκελ 
με τον Ερντογάν. (Εμμέσως 
πλην σαφέστατα, αυτή η 
προνομιακή αντιμετώπιση 
της γείτονος από την ίδια 
υπογραμμίστηκε και στις 
τελευταίες της δηλώσεις 
μετά τη συνάντηση με τον 
Πρωθυπουργό).
Το προσφυγικό/μετανα-
στευτικό ζήτημα τρέχει με 
δύο και τρεις ταχύτητες 
και όλο το βάρος πέφτει 
εν τέλει στις χώρες πρώτης 
υποδοχής -και παραμένει σ’ 
αυτές.
Η ενεργειακή αυτονομία 
της Ευρώπης παραμένει 
απατηλό όνειρο, την ίδια 
στιγμή, ωστόσο, που, για 
δικούς της λόγους, η Γερ-
μανία ηγείται ομίλου χω-
ρών οι οποίες αρνούνται 
κατηγορηματικά να υπάρ-
ξουν παρεμβάσεις στην 
αγορά ενέργειας ενόψει 
ενός εξαιρετικά δύσκολου 

χειμώνα.
Η “πράσινη ανάπτυξη” ορί-
ζεται βασικά στο επίπεδο 
που συμφέρει κυρίως τα 
γερμανικά εργοστάσια πα-
ραγωγής ανεμογεννητριών, 
ενώ τα αιολικά πάρκα απο-
δεικνύονται στην πράξη μια 
από τις λιγότερο αποδοτι-
κές ΑΕΠ και έχουν μεγάλο 
κόστος στο περιβάλλον και 
όταν εγκαθίστανται και, 
πολύ περισσότερο, όταν 
παροπλίζονται.
Οι δαπάνες για έρευνα και 
τεχνολογία, καθώς και η 
επιδίωξη της πρωτοπορίας 
σε τεχνολογικούς τομείς-
σταθμούς για το μέλλον, 
όπως το 5G, ο Κβαντικός 
Υπολογιστής και η Τεχνητή 
Νοημοσύνη, αντιμετωπί-
στηκαν ως δευτερευούσης 
σημασίας -πρωτεύον θε-
ωρήθηκε η διείσδυση και 
επικράτηση σε όλες τις 
αγορές των γερμανικών 
προϊόντων, καταναλωτικών 
και άλλων.
Και αρκετά ακόμη, με πιο 
χαρακτηριστικά ίσως, την 
εμπορική της πολιτική με 
την Κίνα, στην οποία εξήγα-
γε πατέντες υψηλής τεχνο-
λογίας και εισήγαγε κατα-
ναλωτικά αγαθά χαμηλής 
κατηγορίας.

Ίσως αλλάξει στάση η 
Γερμανία, αλλά όχι ριζικά

Με την αποχώρησή της και, 
κυρίως, με το CDU να είναι 
πια δεύτερο κόμμα, χώρες 
όπως η Γαλλία σπεύδουν 
τώρα να καλύψουν το πι-
θανό κενό στους συσχετι-
σμούς ισχύος που θα προ-
καλέσει μια πιθανή αλλαγή 
στροφής από τη νέα γερμα-
νική κυβέρνηση.

Απ’ τη μία όμως, η μετά-
Μέρκελ Γερμανία αποκλεί-
εται να είναι και τόσο δια-
φορετική από τη δική της. 
Η κουλτούρα της πολιτικής 
λειτουργίας στη χώρα είναι 
βαθιά ριζωμένη, διαπνέεται 
από την διαχρονική ιστορι-
κή πεποίθηση μιας κάποιου 
είδους υπεροχής των Γερ-
μανών και είναι αναπόσπα-
στα συνδεδεμένη με την 
εξυπηρέτηση και προώθη-
ση των συμφερόντων του 
οικονομικο-βιομηχανικού 
συμπλέγματος της χώρας.
Η νέα γερμανική κυβέρ-
νηση όλοι ελπίζουν ότι θα 
υιοθετήσει πολιτικές λι-
γότερο υποταγμένες στο 
“βρόχο” της δημοσιονομι-
κής πειθαρχίας, που πνίγει 
τις μισές οικονομίες της 
ηπείρου μας και δεν επιτρέ-
πει τη γενικευμένη και στα-
θερή χρήση πανίσχυρων, 
καθώς απέδειξε και η παν-
δημία, οικονομικών όπλων 
όπως τα “ευρωομόλογα”, η 
ρήτρα διαφυγής και η πο-
σοτική χαλάρωση.
Αλλά αυτό δεν είναι κα-
θόλου βέβαιο και, σε κάθε 
περίπτωση, τυχόν τέτοιου 

είδους αλλαγές θα είναι 
μικρές και διστακτικές και 
πολύ δύσκολα θα παρατη-
ρήσουμε κάποια δραματική 
αλλαγή προς το ουσιαστικά 
καλύτερο.

Μοναδική λύση η πραγ-
ματικά Ενωμένη Ευρώ-
πη!

Το πράγμα, μετά και τα πο-
λυδιάστατα διδάγματα της 
πανδημίας είναι ξεκάθαρο 
πλέον: αυτή είναι η τελευ-
ταία ευκαιρία της Ευρώπης 
να παραμείνει πραγματι-
κά σημαντικός παίκτης, με 
ουσιαστικό εκτόπισμα και 
βαρύνουσα επιρροή σ’ ένα 
ασταθέστατο και ταχύτατα 
μεταλλασσόμενο διεθνές 
σκηνικό. Και ο μοναδικός 
τρόπος να το πετύχει αυτό, 
είναι να προχωρήσει στη 
λειτουργία της ως πραγμα-
τικά ομόσπονδη οικονομική 
και γεωπολιτική οντότητα.
Μόνη της ή έστω με λίγους 
“δορυφόρους” μαζί, κα-
μία απολύτως ευρωπαϊκή 
χώρα δε μπορεί, αυτοτε-
λώς, να αποτελέσει υπο-
λογίσιμο μέγεθος απέναντι 
στην Κίνα, τη Ρωσία, την 
Ινδία, τις ΗΠΑ. Σε κανένα 
επίπεδο.

Αν το αρχικό έναυσμα για 
την ενοποίηση, που γεννή-
θηκε από τις στάχτες του 
Β’ Παγκοσμίου Πολέμου, 
ήταν το να δοθεί τέλος σε 
μια ατέλειωτη σειρά αιμα-
τηρών ενδο-ευρωπαϊκών 
συγκρούσεων, το σημερινό 
ζητούμενο είναι, κυριολε-
κτικά, η επιβίωση της ίδιας 
της ηπείρου σ’ ένα διεθνές 
περιβάλλον όπου η οικονο-
μική ισχύς χωρίς ανάλογο 
στρατιωτικό, ενεργειακό 
και τεχνολογικό υπόβαθρο 
έχει μικρή σημασία.

Η Ένωση συστάθηκε ακρι-
βώς ώστε κάποια στιγμή, 
να μπορεί να απολαμβάνει 
τα οφέλη του συνολικού 
μεγέθους της σε τέτοιο 
επίπεδο, οικονομικό και γε-
ωπολιτικό. Μια μόνο στα 
χαρτιά “ενωμένη” Ευρώπη, 
στην ουσία μεμονωμένων 
χωρών (και μάλιστα δύο 
και τριών ταχυτήτων), είναι 
μια Ευρώπη εύκολο θήρα-
μα, που θα βρεθεί πολύ σύ-
ντομα στο περιθώριο κάθε 
είδους εξελίξεων. Μόνον 
μια ομονοούσα, συντεταγ-
μένη και πραγματικά Ενω-
μένη Ευρώπη έχει ελπίδα.

*Ο Μιχάλης Α. Αγγελόπου-
λος είναι πρόεδρος της Ευ-
ρωπαϊκής Κίνησης Ελλάδας,
Πρόεδρος του Επιστημονι-
κού Συμβουλίου του Ινστι-
τούτου Τοπικής Αυτοδιοίκη-
σης της ΚΕΔΕ
& πρώην Αντιπρόεδρος 
του Κογκρέσου Τοπικών και 
Περιφερειακών Αρχών του 
Συμβουλίου της Ευρώπης.
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Η Καγκελάριος Μέρκελ αποχωρεί ως ηγέτιδα μιας Γερμανικής 
Ευρώπης αλλά όχι μιας Ευρωπαϊκής Γερμανίας



Η διοίκηση της 
ENERGEAN με ανοι-
χτή επιστολή προς 
όλους τους εργαζό-
μενους δίνει την δική 
της απάντηση στο τε-
λευταίο δελτίο τύπου 
του Σωματείου Εργα-
ζομένων “Το Βαρέλι”

Ακολουθεί το αναλυτικό 
δελτίο τύπου

“Φίλες και φίλοι συνά-
δελφοι,

Επικοινωνούμε και σήμε-
ρα μαζί σας γιατί οι στιγ-
μές για τον Πρίνο είναι 
πολύ σημαντικές. Όλα 
αυτά τα χρόνια που η ελ-
ληνική Πολιτεία μάς έχει 
αναθέσει να διαχειριζό-
μαστε τα κοιτάσματα του 
Κόλπου της Καβάλας, 
έχουμε προσπαθήσει να 
δώσουμε τον καλύτερό 
μας εαυτό για να κρα-
τήσουμε τον Πρίνο σε 
λειτουργία, να τον μεγα-
λώσουμε και να εξασφα-
λίσουμε το μέλλον του. 
Επενδύσαμε σχεδόν μισό 
δισεκατομμύριο ευρώ, 
πετύχαμε να αυξήσουμε 
τα βεβαιωμένα και τα 
δυνητικά αποθέματα πε-
τρελαίου από τα 2 στα 
100 εκατ. βαρέλια , ενι-
σχύσαμε την απασχόλη-
ση κατά δεκάδες θέσεις 
εργασίας σε περιόδους 
γεωτρήσεων. Ζήσαμε 
στιγμές ανόδου, περάσα-
με κρίσεις, κάναμε λάθη, 
είχαμε μεγάλες επιτυχίες 
μα πάνω απ’ όλα κατα-
φέραμε να κρατήσουμε 
τον Πρίνο όρθιο, παρόλο 
που αρκετοί έβλεπαν και 
έλεγαν ότι ο Πρίνος έχει 
τελειώσει.
Είχαμε μια κοινή πορεία, 
δεν βάλαμε πάνω απ΄ 
όλα το κέρδος – άλλω-
στε ο Πρίνος μάς έχει 
συσσωρεύσει σημαντικές 

ζημιές – επιμείναμε ακό-
μη και κόντρα σε εποχές 
που η τάση της αγοράς 
υπαγόρευε τις περικο-
πές, τις απολύσεις, το 
λουκέτο. Θελήσαμε αυτά 
τα 13 χρόνια να είμαστε 
ενωτικοί, να συνθέσου-
με το κοινό συμφέρον 
και να το υπηρετήσουμε. 
Ήταν μια απόλυτα συνει-
δητή επιλογή, ήταν μια 
απόλυτα σωστή επιλογή, 
έστω κι αν κάποιοι φαί-
νεται ότι την εξέλαβαν 
ως αδυναμία, ως ευκαι-
ρία να διαιωνίσουν την 
αντίληψη ότι ο Πρίνος 
είναι το δικό τους μαγα-
ζάκι.
Έρχεται όμως κάποια 
στιγμή που δεν μπορείς 
να προχωρήσεις χωρίς οι 
συντελεστές αυτής της 
πορείας να την αντιλαμ-
βάνονται ως πραγματικά 
κοινή και όχι ως προσω-
πική, χωρίς να είναι σε 
θέση να αντιληφθούν 
το μέλλον. Τέτοια είναι η 
συγκυρία που βρισκόμα-
στε, μια συγκυρία τρομε-
ρά δύσκολη όχι μόνο για 
τον Πρίνο αλλά για κάθε 
παλιά πετρελαιοπηγή 
στον κόσμο που, αν θέλει 
να επιβιώσει θα πρέπει 
να εκσυγχρονιστεί, να 
μετεξελιχθεί, να γυρίσει 
σελίδα.

Φίλες και φίλοι συνά-
δελφοι,
Γνωρίζετε ότι όλο αυτό 
το διάστημα της πρω-
τοφανούς κρίσης που 
έφερε στον χώρο μας η 
πανδημία του κορωνοϊ-
ού και η απροθυμία του 
διεθνούς τραπεζικού το-
μέα να χρηματοδοτήσει 
επενδύσεις σε πετρέλαιο, 
η εταιρεία δεν προχώ-
ρησε σε καμία περικοπή 
στις αποδοχές σας. Δεν 
καθυστέρησε στιγμή να 
καταβάλει τους μισθούς 

σας, πολύ συχνά και με 
μεγάλες ενέσεις από τα 
ταμεία του ομίλου της 
Energean και τις δρα-
στηριότητες από άλλες 
χώρες, όταν το ταμείο 
του Πρίνου ήταν μείον. 
Κανένας συνάδελφος 
δεν έχασε τη δουλειά 
του και γνωρίζετε, φυ-
σικά, ότι επειδή ακριβώς 
θέλαμε να αποφύγουμε 
τις απολύσεις, παρουσι-
άσαμε, μέσα στο γενικό-
τερο πρόγραμμα αναδι-
οργάνωσης του Πρίνου, 
και ένα πρόγραμμα εθε-
λουσίας εξόδου που θα 
έδινε τη δυνατότητα σε 
συναδέλφους να απο-
χωρήσουν με ένα πολύ 
καλό πακέτο αποδοχών 
– και, φυσικά, να έχουν 
τη δυνατότητα να επι-
στρέψουν στο μέλλον σε 
καλύτερες μέρες.
Το πρόγραμμα αυτό πο-
λεμήθηκε λυσσωδώς 
από το Σωματείο αλλά 
και από τα διευθυντικά 
στελέχη της Energean 
στην Καβάλα, παρόλο 
που με αυτόν τον τρό-
πο έσφιγγε η θηλειά στο 
λαιμό του Πρίνου. Ας μην 
μάς ξεγελά η συγκυρια-
κή άνοδος των τιμών πε-
τρελαίου, εμείς αποφα-
σίσαμε να θωρακίσουμε 
τον Πρίνο ώστε στις 
επόμενες κρίσεις να μην 
κινδυνεύει και πάλι με 
λουκέτο. Αποφασίσαμε 
να εξορθολογίσουμε τη 
λειτουργία του, αποφα-
σίσαμε να κάνουμε νέες 
επενδύσεις για την ολο-
κλήρωση της ανάπτυξης 
του κοιτάσματος Έψιλον 
και κάναμε μια τεράστια 
προσπάθεια στην Ελλά-
δα και στην Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή για την εξα-
σφάλιση της εγγύησης 
για το δάνειο που θα συ-
νάψουμε. Και προγραμ-
ματίσαμε ακόμη μεγαλύ-

τερες επενδύσεις για την 
αποθήκευση διοξειδίου 
του άνθρακα και την πα-
ραγωγή καθαρού υδρο-
γόνου, ώστε ο Πρίνος να 
γίνει ένα πρότυπο βιο-
μηχανικό συγκρότημα με 
ουδέτερο περιβαλλοντι-
κό αποτύπωμα όχι μόνο 
για την Ελλάδα αλλά για 
όλη τη Μεσόγειο.
Στο πέρασμα σε αυτή 
τη νέα εποχή, που είναι 
μονόδρομος για να μην 
κλυδωνιστεί ξανά στο 
μέλλον ο Πρίνος, θέλαμε 
να προχωρήσουμε όλοι 
μαζί. Αλλά σίγουρα δεν 
γινόταν να προχωρήσου-
με με διευθυντικά στε-
λέχη της Καβάλας που 
διαφωνούσαν ανοικτά 
με κάθε επιλογή της διοί-
κησης της εταιρείας μας, 
η οποία είναι – ας μην 
το ξεχνάμε –ο νόμιμος 
διαχειριστής των εγκα-
ταστάσεων και των απο-
θεμάτων του Πρίνου τα 
οποία ανήκουν στο ελλη-
νικό Δημόσιο. Για αυτό, 
όπως προβλέπει ο νόμος 
3928/1955, προχωρή-
σαμε στην απομάκρυνση, 
λόγω θεμελίωσης συ-
νταξιοδοτικού δικαιώμα-
τος, του Βαγγέλη Παππά 
και του Κώστα Ιωαννίδη, 
των οποίων η προσφορά 
σχεδόν τεσσάρων δεκα-
ετιών έχει αναγνωρισθεί, 
έχει τιμηθεί και αποτελεί 
πολύτιμη κληρονομιά για 
το μέλλον.
Η εξέλιξη αυτή ανέδειξε 
με τον καλύτερο τρόπο 
ότι η διοίκηση του Σω-
ματείου των εργαζομέ-
νων ουσιαστικά θέλει 
να διοικήσει τον Πρίνο. 
Μετά την απομάκρυνση 
των δύο στελεχών, επι-
βεβαιώθηκε πανηγυρικά 
ότι η εγκατάσταση δεν 
μπορεί να διοικηθεί κα-
θώς στη νόμιμη διοίκηση 
του Πρίνου – διοίκηση 
που απαρτίζεται από ιδι-
αίτερα έμπειρα στελέχη 
που έχουν εργαστεί σε 
μερικές από τις μεγαλύ-
τερες εταιρείες του κό-
σμου – δεν επιτρέπεται 
να βρεθεί στον χώρο 
εργασίας και να διοική-
σει! Η Energean σήμερα 
έχει παρουσία σε 9 χώ-
ρες, απασχολεί περίπου 
1500 εργαζόμενους και 
διαχειρίζεται κοιτάσματα 
τα οποία δίνουν τριάντα 
φορές μεγαλύτερη πα-
ραγωγή από τον Πρίνο. 
Τέτοιο θέμα δεν έχει 
αντιμετωπίσει πουθενά 
αλλού, πολύ απλά γιατί, 
όπως ούτε στον Πρίνο, 
έτσι και πουθενά αλλού 

δεν υπάρχει αυτή η πε-
ρίφημη «γαλέρα» που το 
Σωματείο επικαλείται ως 
μπαμπούλα για να σάς 
τρομοκρατήσει και γιατί, 
προφανώς, πουθενά δεν 
υπάρχουν πρώην ή νυν 
εργαζόμενοι που να θε-
ωρούν τις εγκαταστάσεις 
τους τσιφλίκι και προσω-
πική περιουσία.
Αυτή η νοοτροπία ήταν 
που έφερε την «αόρατη» 
εντολή να προετοιμα-
στεί η επαναλειτουργία 
του εργοστασίου μετά 
τo shutdown, παρά τη 
ρητή εντολή της διοίκη-
σης της εταιρείας στην 
Ελλάδα να μην γίνει 
κάτι τέτοιο όσο υπάρχει 
ουσιαστική κατάληψη 
των εγκαταστάσεων – 
και, προφανώς, κανένα 
εργοστάσιο δεν μπορεί 
να λειτουργήσει όχι με 
ασφάλεια αλλά ούτε καν 
στοιχειωδώς όταν η διοί-
κηση εμποδίζεται να βρε-
θεί στα γραφεία της και 
αγνοούνται οι εντολές 
της. Οι τελευταίες ήταν 
σαφείς: δεν ήταν δυνατό 
να υπάρχει ροή φυσικού 
αερίου και να ετοιμάζε-
ται επαναλειτουργία των 
εγκαταστάσεων μετά το 
shutdown, όσο αυτές 
τελούν υπό κατάληψη. 
Και για την πρωτοφανή 
ενέργεια τεσσάρων με-
λών του Σωματείου να 
παραβούν κάθε κανόνα 
λειτουργίας του εργο-
στασίου, να παραβιά-
σουν την εγκατάσταση 
φυσικού αερίου και χω-
ρίς να έχουν οποιαδήπο-
τε σχετική εντολή από τη 
διοίκηση της εταιρείας 
ή τους προϊσταμένους 
τους να παρέμβουν στη 
ροή του καυσίμου προς 
τις εγκαταστάσεις κινή-
θηκαν όλες οι νόμιμες 
διαδικασίες.
Καμία επιχείρηση, πόσο 
μάλλον ένα βιομηχανικό 
συγκρότημα, δεν μπορεί 
να λειτουργεί με «αόρα-
τες» και «εξωθεσμικές» 
εντολές από κέντρα που 
όλοι φανταζόμαστε.

Φίλες και φίλοι συνά-
δελφοι,
Μόλις χθες Δευτέρα εί-
χαμε νέο πρωτοφανές 
περιστατικό : τα μέλη του 
Σωματείου που έχουν 
προχωρήσει στην κατά-
ληψη των εγκαταστάσε-
ων, απαγόρευσαν την εί-
σοδο σε τέσσερις νέους 
συναδέλφους που είχαν 
μεταβεί στο εργοστάσιο 
για να ξεκινήσει η διαδι-
κασία πρόσληψής τους, 

επικαλούμενοι λόγους 
μη ασφαλούς λειτουρ-
γίας του εργοστασίου! 
Δηλαδή, το Σωματείο 
που διαμαρτύρεται για 
την έλλειψη προσωπικού 
στις βάρδιες, δεν άφη-
σε συναδέλφους υπό 
πρόσληψη να εισέλθουν 
στις εγκαταστάσεις για 
να ολοκληρωθεί η δια-
δικασία πρόσληψης επι-
καλούμενο λόγους μη 
ασφαλούς λειτουργίας, 
την οποία δημοσίως επι-
καλείται ότι η δική του 
παρουσία διασφαλίζει!
Αντιλαμβάνεστε, ένα βι-
ομηχανικό συγκρότημα 
δεν μπορεί να διοικη-
θεί με τσαμπουκάδες 
και πραξικοπήματα, με 
αντάρτικα και καπετα-
νάτα, με καταλήψεις και 
χωρίς συνθήκες ασφα-
λείας. Ο Πρίνος έχει διοί-
κηση που έχει όραμα και 
είναι αποφασισμένη να 
προχωρήσει στο μέλλον 
μαζί με όλους τους ερ-
γαζόμενους που θέλουν 
να στρατευθούν στην 
κοινή προσπάθεια, που 
καταλαβαίνουν ότι οι κα-
ραμέλες για «γαλέρες» 
υποτιμούν τη νοημοσύ-
νη τους, που θέλουν να 
προκόψουν και να ευη-
μερήσουν μέσα από την 
κοινή πορεία. Ο Πρίνος 
έχει διοίκηση που θέλει 
και πάλι να δώσει δου-
λειές στη νέα γενιά της 
περιοχής μας, να τους 
ανοίξει ορίζοντες και να 
τους δώσει δυνατότη-
τες να εργαστούν σε ένα 
σύγχρονο συγκρότημα 
που θα τούς επιτρέψει 
να ονειρεύονται όλο και 
μεγαλύτερη προσωπι-
κή πρόοδο και εξέλιξη. 
Αλλά έχει και διοίκηση 
που είναι επίσης απο-
φασισμένη να αποκατα-
στήσει τη νομιμότητα, 
σε συνεργασία με τη 
συντεταγμένη Πολιτεία, 
η οποία είναι απολύτως 
ενημερωμένη για τις 
εξελίξεις. Μια διοίκηση 
που θα είναι αμείλικτη με 
οποιουσδήποτε αντιλαμ-
βάνονται τον Πρίνο ως 
πεδίο για να σώσουν τις 
πολιτικές τους καριέρες 
ή να κτίσουν νέες.

Μαθιός Ρήγας

Κατερίνα Σάρδη

Πρόεδρος Διευθύνουσα 
Σύμβουλος
Energean Oil & Gas AE 
Energean Oil & Gas AE
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Energean
Ανοιχτή επιστολή της διοίκησης προς τους εργαζομένους
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Στο επίκεντρο του δη-
μοσίου διαλόγου για 
ακόμα μία φορά η 
Ακτή Καλαμίτσας.

Μετά από ερώτηση στο 
δημοτικό συμβούλιο 
Καβάλας της δημοτικής 
συμβούλου Αναστασί-
ας Ιωσηφίδου σχετικά 

με την χάραξη του το-
πογραφικού και το αν 
μπορεί να μετακινηθεί ο 
αιγιαλός τα αίματα “άνα-
ψαν” με τον Δήμαρχο 
Καβάλας Θόδωρο Μου-
ριάδη να παρουσιάζει 
αναλυτικά το χρονικό 
χάραξης του Αιγιαλού 
από το 1970 μέχρι και 

σήμερα προς το σώμα 
του δημοτικού συμβου-
λίου (κάτι που δεσμεύ-
τηκε πως θα το κάνει και 
στα Μ.Μ.Ε μέσα από το 
κεντρικό δελτίο ειδήσε-
ων του ENA Channel).

Ωστόσο η υπόθεση δεν 
σταμάτησε εκεί καθώς 

η κ.α Ιωσηφίδου παρου-
σίασε μία νομική έρευνα 
στο enanews.gr και στην 
Μαρία Παπάζογλου στην 
οποία προχώρησε η ίδια 
κάνοντας λόγο πως η 
χάραξη του αιγιαλιού επί 
Αντιδημαρχίας Θ. Μου-
ριάδη και Δημαρχίας Κω-
στή Σιμιτσή μόνο κακό 
έχει φέρει στην ακτή 
επισημαίνοντας μάλιστα 
ότι πιθανή συζήτηση για 
επαναχάραξη θα φέρει 
θετικά αποτελέσματα για 
την τοπική κοινωνία της 
Καβάλας

Για να έρθει και η απά-
ντηση από πλευράς του 
Δημάρχου Καβάλας Θό-
δωρου Μουριάδη μέσα 
από το κεντρικό δελ-
τίο ειδήσεων του ENA 
Channel με τον Απόστο-
λο Ατζεμιδάκη το βράδυ 
της Τρίτης με τον κ. Μου-

ριάδη να προχωρά σε μία 
αναλυτική σύντομη ανα-
δρομή των γεγονότων 
όπου από το 1970 μέχρι 
και σήμερα φαίνεται πως 
έχουν γίνει μεγάλες αλ-
λαγές στο τοπογραφικό 
της ακτής.

Επισήμανε ότι συζήτηση 
για επαναχάραξη του αι-
γιαλού στο συγκεκριμένο 
σημείο με την ΕΤΑΔ δεν 
μπορεί να υπάρξει ενώ 
το χαρακτήρισε μάλιστα 
λανθασμένη απόφαση 
και τουλάχιστον φαιδρή. 
Την ίδια ώρα ανέφερε 
πως η χάραξη του αιγι-
αλού έγινε για να μην 
χάσουν τις άδειες τους 
τα οικόπεδα που βρίσκο-
νται στο εσωτερικό της 
ακτής.

“Με την κ.α Ιωσηφίδου 
πρέπει πάντα να απο-

δεικνύεις ότι δεν είσαι 
ελέφαντας! Εάν η κ.α Ιω-
σηφίδου θέλει να έχουμε 
ερείπια μέσα στην ακτή, 
τότε ας επιμένει στην 
άποψη της” τόνισε ο κ. 
Μουριάδης ενώ παρο-
μοίασε τα οικόπεδα με 
την υπόθεση του κτίριου 
της παλιάς επιχείρησης 
του Αχιλλέα στο Περι-
γιάλι όπου λόγω μη-επα-
ναχάραξης του αιγιαλού 
το κτίριο δεν μπορούσε 
να αποκτήσει άδεια λει-
τουργίας με αποτέλεσμα 
την ολική καταστροφή 
του.
Εν κατακλείδι ο Δήμαρ-
χος Καβάλας θα έχει σή-
μερα (27/10) συναντή-
σεις στην Αθήνα με την 
ΕΤΑΔ τόσο για το θέμα 
της Ακτής Καλαμίτσας 
όσο και για το θέμα των 
Παλιών Δικαστηρίων 
Καβάλας.

Αντιπαράθεση για την Ακτή Καλαμίτσας
Συνάντηση Μουριάδη με ΕΤΑΔ στην Αθήνα

Την Τετάρτη είχε συ-
νάντηση με τους εκ-
προσώπους της ΕΤΑΔ 
στην Αθήνα ο Δημαρ-
χος Καβάλας Θόδω-
ρος Μουριάδης.

Η διαπραγμάτευση συ-
νεχίζεται και είναι και 
επισήμως διπλή τόσο 
για την παραλία της κα-
λαμίτσας όσο και για το 
παλιό δικαστήριο. Στην 

περίπτωση που υπάρξει 
θετική έκβαση θα χρεια-
στεί απαραίτητα κύρωση 
της συμφωνίας από το 
Δημοτικό συμβούλιο Κα-
βάλας. Αυτός είναι ένας 
βασικός λόγος που Ο κ. 
μουριάδης θα ενημερώ-
σει για τη συνέχιση της 
διαπραγμάτευσης τους 
αρχηγούς των παρατά-
ξεων της αντιπολίτευ-
σης.

Σχετικά με την Καλαμί-
τσα το αγκάθι των συ-
ζητήσεων είναι πάντα 
η ελάχιστη καταβολή 
χρημάτων κατά το διά-
στημα εκτέλεσης έργων 
στην παραλία. Η διανο-
μή των εσόδων πενή-
ντα-πενήντα ανάμεσα σε 
Δήμο Καβάλας και ΕΤΑΔ 
φαίνεται να μην αλλάζει 
αφού όπως ισχυρίζε-
ται η ΕΤΑΔ αυτή είναι η 

πολιτική της σε όλες τις 
παραχωρήσεις ακινή-
των της σε φορείς της 
αυτοδιοίκησης, η ελάχι-
στη καταβολή χρημάτων 
ωστόσο επιδέχεται βελ-
τίωσης.

Όσον αφορά το παλιό 
δικαστήριο οι συζητήσεις 
Δεν έφτασαν ακόμη σε 
πρόταση για συμφωνία 
ο Δήμος Καβάλας συ-

γκεντρώνει έγγραφα και 
στοιχεία ώστε να αποδεί-
ξει στην ΕΤΑΔ πόσα χρή-
ματα θα χρειαστούν για 
να διορθωθούν οι ζημιές 
σύμφωνα με αυτήν την 
αρχική δαπάνη που θα 
αναλάβει εξ ολοκλήρου 
ο Δήμος Καβάλας θα 
συνεχιστεί συζήτηση για 
τα χρήματα που θα πλη-
ρώνονται στην ΕΤΑΔ σε 
ετήσια βάση.

Προχωρούν οι επαφές Μουριάδη-ΕΤΑΔ στην Αθήνα για Καλαμίτσα 
και Παλιό Δικαστήριο

Θα προχωρήσουν ση-
μαντικά έργα ακτο-
προστασίας στην Ακτή 
Καλαμίτσας.

Την συγκεκριμένη είδηση 
έκανε γνωστή μέσα από 
το κεντρικό δελτίο ειδή-
σεων του ENA Channel 
ο Δήμαρχος Καβάλας 
Θόδωρος Μουριάδης 
σχολιάζοντας ότι υπάρ-
χει ανησυχία λόγω της 
κλιματικής αλλαγής 
αλλα και το γεγονός ότι 
μέσα σε 10 χρόνια άλλα-
ξε τρομερά το ανάγλυφο 
της ακτής.

Καβάλα
Προχωρά σχέδιο ακτοπροστασίας της Καλαμίτσας
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 1 Νοεμβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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Απογοήτευση και αγα-
νάκτηση σε κτηνοτρό-
φους έχει επιφέρει η 
πληρωμή της προκα-
ταβολής της βασικής 
ενίσχυσης, με καταβο-
λή μειωμένου ποσού 
σε σημαντικό αριθμό 
κτηνοτρόφων, παρά 
την έλλειψη σφαλ-
μάτων στις δηλώσεις 
ΟΣΔΕ και την ανυπαρ-
ξία προβλήματος με 
την επιλεξιμότητα των 
εκτάσεων τους, καθώς 

για χρόνια δηλώνουν 
στις ίδιες θέσεις δίχως 
θέματα.

Ο Αγροτικός Σύλλογος 
του Δήμου Αμυνταίου 
εκφράζει με ανακοίνω-
σή του την ανησυχία των 
αγροτών και υπογραμμί-
ζει την ανάγκη διόρθω-
σης των λαθών πριν την 
πληρωμή της εξισωτικής 
αποζημιώσεις, ώστε να 
μην παρατηρηθούν και 
εκεί αδικαιολόγητες, 

όπως τις χαρακτηρίζουν, 
μειώσεις.

Παράλληλα, η ανακοί-
νωση εστιάζει και στις 
επιπτώσεις της αλλαγής 
της απόφασης κατανο-
μής για τα βοσκοτόπια, 
με τους νέους αγρότες 
να εμφανίζονται ιδιαί-
τερα απογοητευμένοι, 
καταγγέλλοντας παράλ-
ληλα την νέα απόφαση 
κατανομής ως παράνομη 
και ρίχνοντας τα βέλη 
τους προς την ηγεσία 
του ΥπΑΑΤ και του ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ πως «κλείνουν το 
μάτι» στους καταπατη-
τές.

Ο Αγροτικός Σύλλογος 
απαιτεί την συμπληρω-
ματική πληρωμή προκα-
ταβολής σε όσους αγρό-
τες υπέστησαν αδικία, 
την σωστή πληρωμή της 
εξισωτικής αποζημίωσης 

στο τέλος του έτους, το 
άνοιγμα του συστήμα-
τος για τις διοικητικές 
πράξεις ώστε να διορ-
θωθούν τα τυχόν σφάλ-
ματα, την αλλαγή της 
Κοινής Υπουργικής Από-
φασης για την κατανομή 
των βοσκοτόπων ενώ 
παράλληλα ζητεί την δι-
ενέργεια ελέγχων για το 
Εθνικό Απόθεμα 2019, 
2020 και 2021 ώστε να 
επιστραφούν δοθέντα 
παράνομα ποσά.

Ολόκληρη η ανακοίνωση 
του Αγροτικού Συλλόγου 
του Δήμου Αμυνταίου:

«Η πληρωμή της προ-
καταβολής του 70% τη 
βασικής ενίσχυσης 2021 
συνέπεσε να γίνει χρονι-
κά με τα προηγούμενα, 
όμως έγινε πρόχειρα με 
προβλήματα και αδικαιο-
λόγητες μειώσεις ποσών 

που πρέπει να επιλυθούν 
άμεσα. Απογοήτευση 
αλλά και αγανάκτηση 
έχει προκαλέσει σε μέλη 
μας η πληρωμή της προ-
καταβολής του 70% της 
βασικής ενίσχυσης και 
ειδικά στους κτηνοτρό-
φους και νέους αγρότες. 
Σε σημαντικό αριθμό δεν 
καταβλήθηκε ολόκληρο 
το ποσό της προκαταβο-
λής χωρίς να έχουν κα-
νένα σφάλμα στις δηλώ-
σεις ΟΣΔΕ καθώς επίσης 
και κανένα πρόβλημα με 
την επιλεξιμότητα των 
εκτάσεων τους, που για 
χρόνια δηλώνουν στις 
ίδιες θέσεις.

Εκείνο που εξοργίζει ότι 
ενώ δεν υπήρξε καμία 
δυνατότητα υποβολής 
διοικητικών πράξεων και 
το σύστημα ήταν κλειστό 
για πρώτη φορά ολόκλη-
ρη την περίοδο μετά την 

υποβολή των δηλώσεων 
ΟΣΔΕ για την διόρθωση 
προφανών σφαλμάτων, 
ο ΟΠΕΚΕΠΕ μάλιστα 
προχώρησε σε νέου τύ-
που  διασταυρώσεις με 
την ΑΑΔΕ για ΑΤΑΚ και 
εκτάσεις με λανθασμέ-
νο τρόπο. Αποτέλεσμα 
οι πληρωμές να είναι 
αδικαιολόγητα κουτσου-
ρεμένες για τους πα-
ραγωγούς. Το σύστημα 
πληροφόρησης παρέμει-
νε κλειστό και κανένας 
αρμόδιος δεν μπορεί να 
μας δώσει εξηγήσεις.

Η ανησυχία είναι μεγάλη 
γιατί εάν δεν διορθω-
θούν τα λάθη πριν την 
πληρωμή της εξισωτικής 
αποζημίωσης τον Νο-
έμβριο, αυτά θα μετα-
φερθούν και εκεί και θα 
υπάρξουν και εκεί αδι-
καιολόγητες μειώσεις.

Για μειώσεις και στην επερχόμενη εξισωτική ανησυχούν 
κτηνοτρόφοι

Δευτέρα 1 Νοεμβρίου 2021

Αν και σε αυτά τα επί-
πεδα πρόκειται για 
φωτεινές εξαιρέσεις, 
καθώς οι συναλλαγές 
ανοίγουν από 0,80 
ευρώ το κιλό, εντού-
τοις δίνουν τον τόνο 
και θέτουν γερές βά-
σεις, ώστε η σεζόν, σε 
επίπεδο τιμών παρα-
γωγού, να εξελιχθεί 
σε μια από τις πιο απο-
δοτικές των πολλών 
ετών.

Το «χορό» των υψηλών 
τιμών, φαίνεται να τον 
σέρνει η περιοχή μετα-
ξύ του Δήμου Αγιάς και 
Δήμου Τεμπών στη Θεσ-
σαλία, η οποία έχει πετύ-
χει να «χτίσει» ένα όνομα 
άμεσα συνυφασμένο με 
την ποιότητα, μένοντας 
προσηλωμένη και με πει-
θαρχία στη χωρίς εκπτώ-
σεις καλλιέργεια, αλλά 

και συγκομιδή του προϊ-
όντος μόνον όταν πληροί 
τις προϋποθέσεις.

Στο Δέλτα Πηνειού, όπου 
καλλιεργούνται 3.000 
στρέμματα ακτινιδίων, 
όπως πληροφορείται η 
Agrenda το «παζάρι» με 
τους διακινητές έχει πλέ-
ον ολοκληρωθεί και αυ-
τές τις ημέρες, με το που 
θα πιαστούν τα standard 
σε σάκχαρα και ξηρά 
ουσία, οι παραγωγοί θα 
μπουν να μαζέψουν. «Οι 
τιμές ξεκινούν από 0,80 
ευρώ το κιλό και ορισμέ-
να κτήματα έχουν κλείσει 
και με 1,15 ευρώ το κιλό, 
ανάλογα με την ποιότη-
τα προϊόντος που έχει το 
καθένα. Τα περισσότε-
ρα, ωστόσο, έχουν προ-
συμφωνηθεί στα περί-
που 0,95 ευρώ το κιλό», 
ανέφερε στην Agrenda 

παραγωγός της περιοχής 
που θέλησε να διατηρή-
σει την ανωνυμία του.

Στην Πιερία και συγκε-
κριμένα στην περιοχή 
του πρώην Δήμου Δίον 
Ολύμπου, όπως μας είπε 
ο Γιάννης Μιχαλήτσιος 
πρόεδρος του ΠΕΣΚΟ 
Κονταριώτισσας-Αγίου 
Σπυρίδωνα οι βροχές 
καθυστέρησαν λίγο τη 
συγκομιδή. «Ενδιαφέ-
ρον εκδηλώνεται κι από 
Έλληνες και από αλλο-
δαπούς εμπόρους και οι 
τιμές που ακούγονται εί-
ναι στα 0,85-0,95 ευρώ 
το κιλό, ενώ οι στρεμμα-
τικές αποδόσεις παίζουν 
στους 3,5-4 τόνους το 
στρέμμα», τόνισε. Ο 
παραγωγός Δημήτρης 
Τσιμήτρης σημείωσε πως 
«τα πολύ καλά κτήματα 
ίσως πιάσουν το 1 ευρώ 

το κιλό».

Αυξημένες τιμές κατά 
20% σε σχέση με πέρυ-
σι, που μεταφράζεται σε 
0,85 – 0,90 ευρώ το κιλό 
διεκδικούν οι παραγωγοί 
και στην περιοχή της Άρ-
τας, αν και εκεί οι έμπο-
ροι, σύμφωνα με τον 
εκπρόσωπο του τοπικού 
συνεταιρισμού, Άγγελο 
Ξυλογιάννη, «προσπά-
θησαν να επιβάλουν τις 
περσινές τιμές, αλλά 
αντιδράσαμε. Γίνεται 
ένα τέτοιο παιχνίδι». Πα-
ρόμοια εικόνα και στην 
ευρύτερη περιοχή της 
Αλεξάνδρειας Ημαθίας 
όπου, σύμφωνα με τον 
παραγωγό Γιώργο Καρα-
γκιοζόπουλο, το εμπόριο 
φέρεται να πληρώνει 
από 0,85 έως 0,95 ευρώ 
το κιλό.

«Άμυνα» κρατάνε οι πα-
ραγωγοί στην περιφε-
ρειακή ενότητα Ξάνθης 
όπου πλέον οι εκτάσεις 
με ακτινίδιο έχουν φτά-
σει στα 7.500 στρέμμα-
τα εκ των οποίων πα-
ραγωγικά είναι 4.500 
στρέμματα. «Ακούγονται 
τιμές από 0,90 ευρώ έως 
και 1,05 ευρώ το κιλό, 
αλλά ακόμη οι έμποροι 
δεν έχουν ανακοινώσει 
επίσημα κάτι και οι πα-
ραγωγοί περιμένουν», 
μας ανέφερε ο παραγω-
γός Χρήστος Κούτρας, 

από το Κουτσό Ξάνθης.

Υψηλότερες τιμές από πέ-
ρυσι, όταν μεσοσταθμικά 
κινήθηκαν στα 0,65  με 
0,75 ευρώ το κιλό, χωρίς 
να είναι ακόμα ξεκάθαρο 
το ποσοστό της αύξησης, 
αναμένουν οι καλλιερ-
γητές και στην Καβάλα. 
Ο Σάββας Αργυράκης, 
πρόεδρος του Αγροτικού 
Συλλόγου Νέστου όπου 
καλλιεργούνται περί τα 
20.000 στρέμματα με 
ακτινίδια, ανέφερε πως 
οι συνεταιρισμοί και οι 
ιδιώτες έχουν αρχίσει και 
παραλαμβάνουν προϊόν 
στα ψυγεία τους, ενώ οι 
αποδόσεις κινούνται έως 
και στους 4,5 τόνους.

Προϋποθέσεις για μία 
από τις πιο αποδοτικές 
σεζόν

Ψυχραιμία ζητά από 
την πλευρά του ο πρόε-
δρος της Ζευς Ακτινίδια, 
Δημήτρης Μανώσης, ο 
οποίος σημειώνει «μετά 
τον παραλογισμό που 
είδαμε στις πρώτες ημέ-
ρες εκ μέρους των παρα-
γωγών, που ζητούσαν 1 
έως 1,05 ευρώ το κιλό, 
η κατάσταση έχει αρ-
χίσει και καταλαγιάζει 
και θα πάμε σε σχεδόν 
φυσιολογικά επίπεδα, 
που εκτιμώ πως θα είναι 
στα 0,75 ευρώ το κιλό, 
μεσοσταθμικά και είναι 

κατά τι υψηλότερα από 
πέρσι». Ο ίδιος σημειώ-
νει ακόμη ότι «πιθανώς 
θα έχουν πρόβλημα όσοι 
έμποροι και διακινητές 
αγοράσουν ψηλά, δε-
δομένου ότι το κόστος 
του ηλεκτρικού ρεύμα-
τος έχει τριπλασιαστεί, 
στα υλικά συσκευασίας 
επίσης υπάρχουν αυξή-
σεις, ενώ τα μεταφορι-
κά, για τις αγορές πέραν 
του Ατλαντικού από τα 
3.000 δολάρια το κοντέ-
ινερ, έχουν εκτιναχθεί σε 
πάνω από 12.000 δολά-
ρια. Όλα αυτά θα επιβα-
ρύνουν το τελικό προϊόν 
και ο καταναλωτής δεν 
θα μπορεί να το αγορά-
σει. Ήδη από την Αμερική 
μας είπαν να μην αυξή-
σουμε τιμές, ενώ στην 
Ευρώπη προσπαθούμε 
να κλείσουμε συμφωνίες 
με ένα +10% από πέρυ-
σι».

Τέλος, την ανάγκη να 
μη φεύγουν τα ελληνικά 
ακτινίδια ατυποποίητα 
από το χωράφι, τόνισε 
ο Δημήτρης Μανώσης, 
σημειώνοντας πως εκτός 
από τη φήμη τους, που 
κινδυνεύει να τρωθεί στο 
εξωτερικό, μεγάλη ζημιά 
γίνεται και στην εσωτερι-
κή αγορά, διότι χάνονται 
έσοδα από το κύκλωμα 
της βιομηχανίας συσκευ-
ασίας, των μεταφορών 
κλπ.

Έως και 1,15 ευρώ το κιλό πιάνουν στην αγορά τα ακτινίδια 
με καλό όνομα
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Ένα από τα προβλή-
ματα που αντιμε-
τωπίζουν οι ελεύ-

θεροι επαγγελματίες 
αλλά και οι επιχειρή-
σεις, είναι, πως θα κα-
ταφέρουν ένα site που 
έχουν  να βρίσκεται 
ψηλά στις αναζητήσεις 
του Google ή στις άλλες 
μηχανές αναζήτησης.

Υπάρχουν διάφοροι 
τρόποι για την αύξηση 
της επισκεψιμότητας 
ενός site, είτε  δωρε-
άν τρόποι προώθησης, 
που απαιτούν χρό-
νο και κόπο, είτε με 
πληρωμή, που όμως 
απαιτούν χρήματα.

Στο  παρόν λοιπόν άρθρο 
θα αναλύσουμε ορισμέ-
νους από αυτούς τους 
τρόπους αύξησης της 
επισκεψιμότητας του δι-
αδικτυακού μας τόπου.
Μία γενική αρχή που 
ισχύει, και θα έπρεπε 
όλοι να έχουμε κατά 
νου, είναι, πριν ξεκι-
νήσουμε οτιδήποτε να 
εστιάσουμε, το που ‘’συ-
χνάζει’’ το target group 
που μας ακολουθεί, 
στο διαδίκτυο, ώστε να 
επικεντρώσουμε εκεί 
τις προσπάθειές μας.

Μηχανές αναζή-
τησης & Search 
Engine Optimized

Όλοι σχεδόν νομίζουν 
ή και πιστεύουν ακό-
μα, ότι, μόλις βελτι-
στοποιήσουν μια σε-
λίδα στο Google, θα 
έρθει ένα «κύμα» πε-
λατών ή επισκεπτών 

στην σελίδα τους.

Ο καλύτερος τρόπος 
για να φέρουμε επισκε-
ψιμότητα στο site μας 
από τις μηχανές αναζή-
τησης, είναι, καταρχήν 
να δούμε τη ψάχνουν 
στο Internet, που είναι 
σχετικό με το αντικεί-
μενό μας.  Συγκεκριμέ-
να θα πρέπει να δούμε 
ποιες είναι οι λέξεις 
– κλειδιά με ικανοποι-
ητικό αριθμό μηνιαίων 
αναζητήσεων που ψά-
χνει το target group. 
Στην συνέχεια θα πρέ-
πει να τις  ομαδοποιή-
σουμε σε σχετικά group.

Τη σημαίνει όμως SEO 
ή βελτιστοποίηση μη-
χανών αναζήτησης; 
Βασικά σημαίνει ότι ο 
ιστότοπό μας είναι τε-
χνικά άρτιος, ώστε να 
μπορεί να κατατάσσεται 
από τις μηχανές αναζή-
τησης και να είναι καλά 
σχεδιασμένος για να 
έχει καλή χρηστικότη-
τα. Επίσης θα πρέπει να 
περιέχει σημαντικό και 
ποιοτικό περιεχόμενο ( 
συμπεριλαμβανομένων 
λέξεων – κλειδιών και 
φράσεων ) που συχνά 
αναζητούν οι χρήστες. 

Το πρώτο βήμα είναι να 
ελέγξουμε ότι ο ιστό-
τοπός μας εμφανίζετε 
στα αποτελέσματα στη 
μηχανή αναζήτησης. 
Επίσης ελέγχουμε τους 
τίτλους της σελίδας 
και των άρθρων μας. 
Γι’ αυτό θα πρέπει να 
έχουν το κατάλληλο 
μήκος και να περιέχο-

νται οι λέξεις  - κλειδιά.    

Βασικά, θα πρέπει να 
δούμε την σελίδα την 
οποία σχεδιάζουμε, από 
την μεριά του απλού 
χρήστη, δηλαδή να δού-
με την σελίδα από την 
οπτική γωνία του χρή-
στη που αναζητά κάτι. 
Όπως π.χ. Τι θέλει να 
δει; Τη τον ενδιαφέρει; 
Τη βοήθεια θέλει; Πως 
μπορούμε να επιλύσου-
με το πρόβλημά του; 

Article Marketing – 
Συγγραφή, Δημοσί-
ευση & Social Sharing

Γράφοντας άρθρα, εν-
δυναμώνουμε το brands 
μας, κερδίζομε επισκε-
ψιμότητα, αναγνωρισι-
μότητα, και καλύτερες 
κατατάξεις στις μηχανές 
αναζήτησης. Όπως βελ-
τιστοποιούμε τις φρά-
σεις, λέξεις – κλειδιά, 
γύρω από το site, το 
ίδιο πρέπει να κάνουμε 
και όταν γράφουμε ένα 
άρθρο. Κάθε άρθρο που 
γράφουμε αντιμετω-
πίζετε από τις μηχανές 
αναζήτησης σας ξεχωρι-
στή σελίδα. Όσο πιο ποι-
οτικά άρθρα γράφουμε 
για θέματα που απα-
σχολούν το κοινό μας, 
τόσες περισσότερες ευ-
καιρίες υπάρχουν για να 
μας ιεραρχήσουν ψηλά 
οι μηχανές αναζήτησης.

Email Marketing 

Ο καλύτερος τρόπος 
για να φέρουμε επισκέ-
πτες στο site, είναι το 
email. Εδώ θα πρέπει 

να βρούμε τον τρόπο 
ώστε να ζητήσουμε από 
κάποιον το email, και 
πρέπει να τους δώσου-
με έναν λόγο για να το 
κάνουν αυτό, όπως  ένα 
δωρεάν πρόγραμμα, μια 
έκπτωση, ή συμμετο-
χή σε έναν διαγωνισμό.

Για το λόγο αυτό έχου-
με τις εξής επιλογές: ή 
να χρησιμοποιήσουμε 
μία φόρμα, όπου ο επι-
σκέπτης θα χρησιμο-
ποιήσει τα στοιχεία του 
για την εγγραφή, ή ένα 
pop up ή και τα δύο.

Το επόμενο βήμα είναι 
το autoresponders. Εδώ 
θα πρέπει να δώσουμε 
ιδιαίτερη προσοχή στα 
πρώτα προκαθορισμένα 
απαντητικά μηνύματα 
που θα πρέπει να στεί-
λουμε, τη θα θέλουν να 
λαμβάνουν οι συνδρο-
μητές των email, και το 
πότε θα τα λαμβάνουν.

Για παράδειγμα, το πρώ-
το απαντητικό email, θα 
πρέπει να είναι αμέσως 
μετά την εγγραφή και 
να αναφέρει την λέξη 
«Ευχαριστώ», ενώ στο 
δεύτερο email, το οποίο 
μπορεί να είναι μετά 
από τρείς ( 3 ) ημέρες, 
να ρωτάμε εάν πήραν 
την δωρεάν προσφορά.

Το email που θα στέλ-
νουμε πρέπει να έχει 
μοναδικό περιεχόμενο 
και σκοπό, και το θέμα 
του να είναι «πιασάρι-
κο». Επίσης στο τέλος 
του μηνύματος, θα πρέ-
πει να βεβαιωθούμε ότι 
υπάρχουν οι σύνδεσμοι 
πίσω στον ιστότοπο 
σας, και θα πρέπει επί-
σης να υπάρχει στην 
υπογραφή του ηλεκτρο-
νικού ταχυδρομείου και 
η διεύθυνση του site.

Σε αυτό τον τρόπο προ-
σέγγισης θα πρέπει 
να υπάρχει ιδιαίτερη 
προσοχή, ώστε να μην 
βομβαρδίζουμε τους 
ανυποψίαστους πελά-
τες με email και αυτά 
τελικά καταλήγουν στα 
spam. Τότε θα αποκτή-
σουμε ένα ισχυρό ερ-
γαλείο για να προσελ-
κύσουμε περισσότερο 
κοινό στην σελίδα μας.      

Δημιουργία Ποιοτι-
κού Περιεχομένου
 
Ίσως να έχουμε ακούσει 
την έκφραση ότι το πε-
ριεχόμενο είναι ο «βασι-
λιάς».  Προσπαθήστε να 

γράφετε και να δημοσι-
εύεται χρήσιμα άρθρα, 
όσο πιο συχνά γίνεται, 
χωρίς να κάνετε έκπτω-
ση στην ποιότητα. Αυτό 
που προσελκύει επισκέ-
πτες σε μία ιστοσελίδα, 
δεν είναι το πόσο συχνά 
ανεβάζεται άρθρα ή ένα 
νέο post, αλλά κατά 
πόσο μπορούν να βρουν 
σε αυτό τις πληροφο-
ρίες που αναζητούν.
 
Το σημαντικό είναι κάθε 
post να πληροί ορισμέ-
νες προϋποθέσεις και 
προδιαγραφές, τόσο 
από άποψη περιεχομέ-
νου, αλλά και γενικότε-
ρου design και βάθους 
πληροφοριών. Όσο το 
περιεχόμενο που δη-
μιουργείται υπακούει 
σε κανόνες ποιότητας, 
τόσο περισσότερες εί-
ναι οι πιθανότητες να 
κερδίσουμε την θετική 
ανταπόκριση των επι-
σκεπτών, με άμεσο όφε-
λος την αύξηση της επι-
σκεψιμότητας του site.   
 
Δημιουργία εξω-
τερικών συνδέ-
σμων (back links)
 
Μια στρατηγική για την 
προώθηση της επισκε-
ψιμότητας της ιστοσε-
λίδας είναι η συνεργα-
σία με άλλη ή άλλες 
επιχειρήσεις, που μπο-
ρούν  να συνδεθούν με 
τον ιστότοπό μας και 
να μας στείλουν επι-
σκεψιμότητα παραπο-
μπής. Αυτή η μέθοδος 
είναι γνωστή ως μέθο-
δος επανασύνδεσης, 
και προσθέτει αξία στο 
ιστότοπό μας και αυξά-
νει την επισκεψιμότητα.
 
Βέβαια, κατά την σύνδε-
ση θα πρέπει να ελέγ-
ξουμε ώστε δεν υπάρχει 
καμία παραπομπή «no 
follow» στην σύνδεσή 
μας. Η ποιότητα και ο 
αριθμός των back links 
που κερδίζει η ιστοσε-
λίδα μας, είναι ένα από 
τα βασικά κριτήρια κα-
τάταξή της στην Google 
και θα μας δώσει ώθη-
ση στην προσπάθειά 
μας  να υπερνικήσουμε 
τον ανταγωνισμό στις 
κατατάξεις των οργα-
νικών αποτελεσμάτων.
 
Εσωτερικοί σύνδεσμοι 
 
Οι εσωτερικοί σύνδε-
σμοι «μετακινούν» τους 
επισκέπτες γύρω από το 
site. Η εξωτερική δομή 
της ιστοσελίδας είναι 
απαραίτητη για τα οφέ-

λη του SEO. Εάν οι μη-
χανές αναζήτησης μπο-
ρούν να καθορίσουν ότι 
ο ιστότοπό μας, έχει κα-
λούς εσωτερικούς συν-
δέσμους, τότε θα κατα-
τάσσεται υψηλότερα, 
από όλες εκείνες που 
δεν έχουν καλούς εσω-
τερικούς  συνδέσμους.

Blogging
 
Η δημιουργία πολύτι-
μου περιεχομένου στον 
ιστότοπό μας, είναι 
ένας πολύ καλός τρό-
πος για να αυξήσου-
με την επισκεψιμότητα 
του site. Έτσι θα αυξη-
θεί και η πιθανότητα να 
βγούμε πιο ψηλά στις 
μηχανές αναζήτησης. 
 
Μέσα από το blog, μπο-
ρούμε να ενημερώσου-
με τους επισκέπτες για 
νέες τεχνικές ή για νέα 
προϊόντα, για τον τρόπο 
που μπορούμε να επιλύ-
σουμε ένα πρόβλημα ή 
ακόμη και να λανσάρου-
με μία νέα προσφορά.
 
Μην γράφουμε απλά για 
να παρακινήσουμε τους 
άλλους να αγοράσουν. 
Οι άνθρωποι «αγαπούν» 
τη γνώση κα τη δωρεάν 
ενημέρωση. Πρέπει να 
μπορείτε να τους δώ-
σετε λύσεις σε διάφο-
ρα θέματα, και τότε θα 
έχετε αρκετούς επισκέ-
πτες στον ιστότοπό σας.
 
Φροντίστε να ξεχωρί-
ζετε από τον ανταγωνι-
σμό, για να αποκτήσετε 
αναγνωρισιμότητα. Έτσι 
θα αυξηθεί ή ανταπό-
κριση της ιστοσελίδα 
σας, γιατί στον κόσμο 
του Internet να θυμά-
στε ότι δεν είστε μόνοι!!

Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας 
ή προβληματισμούς 
που έχετε, καθώς και 
προβλήματα που αντι-
μετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τε-
χνολογία στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να 
διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία 
αλλά και τα άρθρα στο 
site: www.enanews.
gr   και στην κατηγορία: 
Οικονομία->Τεχνολογία.

 Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής

Αύξηση Επισκεψιμότητας Site
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Μπήκε στο λογαριασμό και της αφαίρεσε 50.000€!

36 χρόνος από τον Δήμο Παγγαίου έβαλε τέλος στην ζωή του
Το πρωί της Παρασκευ-
ής 29 Οκτωβρίου έγινε 
γνωστό στην τοπική κοι-
νωνία του Παγγαίου ότι 
ένας 36χρονος άντρας, 
πατέρας 2 παιδιών, 
έβαλε τέλος στην ζωή 
του  και πιο συγκεκριμέ-
να στην οικία του στην 

Ελευθερούπολη.

 

Μεχρι στιγμής δεν έχουν 
γίνει γνωστοί οι λόγοι 
ή οι λεπτομέρειες της 
υπόθεσης  αλλά συμ-
φωνα με πληροφορίες ο 

άντρας είχε αφήσει και 
ένα σημείωμα, όπου εξη-
γεί τους λόγους που τον 
οδήγησαν σ’ αυτή την 
πράξη.

Ο 36 χρόνος εργαζόταν 
σε επιχείρηση στο Χορ-
τοκόπι.

"Άγνωστος απέκτη-
σε πρόσβαση στον 
τραπεζικό λογαρια-
σμό ημεδαπής, απο-
σπώντας μεγάλο 
χρηματικό ποσό, σε 
εξέλιξη οι έρευνες"

Σε εξέλιξη βρίσκονται 
οι έρευνες των 
αστυνομικών Αρχών 
για την ταυτοποίηση 
άγνωστου μέχρι στιγμής 
δράστη, ο οποίος την 
23/10 εξαπάτησε 
ημεδαπή στην ΠΕ 
Καβάλας. Συγκεκριμένα, 
ο δράστης, με το 
πρόσχημα ενοικίασης 
κατοικίας ιδιοκτησίας της 
παθούσας, επικοινώνησε 
τηλεφωνικά μαζί της 
και απέστειλε επιπλέον 
μήνυμα (email) στο 
κινητό της τηλέφωνο, 
καταφέρνοντας να 
αποκτήσει πρόσβαση 
στον τραπεζικό της 
λογαριασμό και να 
προβεί σε μεταφορά 
του χρηματικού ποσού 
των 50.000 ευρώ. Την 
προανάκριση ενεργεί 
το Τμήμα Ασφάλειας 
Καβάλας.

2.000€ «καμπάνα» σε κατάστημα εστίασης της ΠΕ Καβάλας

"Για εξυπηρέτηση πε-
λάτη χωρίς πιστοποι-
ητικά"

Εντατικοί έλεγχοι πραγ-
ματοποιούνται σε όλη τη 
χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για την εφαρμογή 
των μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της δι-

άδοσης του κορωνοϊού. 
Την Πέμπτη 28/10 σε 
κατάστημα εστίασης της 
ΠΕ Καβάλας επιβλήθηκε 
2.000 ευρώ πρόστιμο, με 
επιβολή 7ήμερης ανα-
στολής λειτουργίας, για 
εξυπηρέτηση πελάτη χω-
ρίς τα απαραίτητα πιστο-
ποιητικά και 300 ευρώ 
πρόστιμο στον πελάτη. 

Την Τετάρτη 27/10 πραγ-
ματοποιήθηκαν σε όλη 
την επικράτεια 86.844 
έλεγχοι, από τους οποί-
ους οι 50.169 στο Διε-
θνή Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 
Βεβαιώθηκαν συνολι-
κά 250 παραβάσεις και 
πραγματοποιήθηκαν 2 

συλλήψεις. Οι 85 παρα-
βάσεις εκ των οποίων 5 
στην Ανατολική Μακεδο-
νία και Θράκη ήταν για 
μη χρήση μάσκας κ.λπ. 
συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 83 πρό-
στιμα των 300 ευρώ και 
2 των 150 ευρώ. 

Επιπλέον την ίδια μέρα 
οι αρχές βεβαίωσαν 153 
παραβάσεις και προχώ-
ρησαν σε 2 συλλήψεις, 
για κανόνες λειτουργίας 
καταστημάτων, ιδιωτι-
κών επιχειρήσεων κ.λπ. 
παραβάσεις της σχετικής 
νομοθεσίας (απαγόρευ-
ση λειτουργίας, μη χρή-
ση μάσκας, ποσοστό τ.μ. 
επιφανείας ανά άτομο 
κ.α.).Στην ΑΜΘ βεβαιώ-

θηκαν 7 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από ιδιοκτήτη, 
εργαζόμενους και πελά-
τες καταστημάτων.

Την Πέμπτη 28/10 πραγ-
ματοποιήθηκαν σε όλη 
την επικράτεια 84.098 
έλεγχοι, από τους οποί-
ους οι 48.931 στο Διε-
θνή Αερολιμένα Αθηνών 
«Ελευθέριος Βενιζέλος». 
Βεβαιώθηκαν συνολι-
κά 168 παραβάσεις και 
πραγματοποιήθηκε 1 
σύλληψη. Οι 52 παρα-
βάσεις εκ των οποίων 2 
στην ΑΜΘ ήταν για μη 
χρήση μάσκας και συνα-
φείς παραβάσεις και επι-
βλήθηκαν 51 πρόστιμα 
των 300 ευρώ και 1 των 

150 ευρώ.

Μεταξύ άλλων παρα-
βάσεων οι αρχές βεβαί-
ωσαν 110 παραβάσεις 
και προχώρησαν σε 1 
σύλληψη, για κανόνες 
λειτουργίας καταστημά-
των, ιδιωτικών επιχειρή-
σεων κ.λπ. παραβάσεις 
της σχετικής νομοθεσίας 
(απαγόρευση λειτουρ-
γίας, μη χρήση μάσκας, 
ποσοστό τ.μ. επιφανείας 
ανά άτομο κ.α.). Πέραν 
της παράβασης που βε-
βαιώθηκε στην ΠΕ Καβά-
λας, στην ΑΜΘ βεβαιώ-
θηκαν 5 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από εργαζόμε-
νους, ιδιοκτήτη και πελά-
τη καταστημάτων.
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Για την τρίτη αγωνιστι-
κή της Α2 οι Πάνθηρες 
δεν κατάφεραν να ξεπε-
ράσουν το εμπόδιο της 
Πυλαίας και να ζευγα-
ρώσουν τις νίκες τους, 
καθώς ηττήθηκαν στο 
«Ηλίας Τριανταφυλλί-
δης» με 50-45.

Η αναμέτρηση κρίθηκε 
στις λεπτομέρειες, οι δύο 
ομάδες πάλεψαν στα ίσα 

για 40 λεπτά αφού καμία 
από τις δύο δεν κατάφε-
ρε να αποκτήσει σαφές 
προβάδισμα κατά τη δι-
άρκεια του αγώνα. Στο 
τέλος, οι γηπεδούχες 
αποδείχθηκαν περισσό-
τερο ψύχραιμες και βρή-
καν σημαντικές επιθετι-
κές λύσεις για να κάνουν 
δικό τους το ροζ φύλλο 
αγώνα.

Πυλαία - Πάνθηρες 50-45 
Ήττα στις λεπτομέρειες για τα κορίτσια του Καρατσιομπάνη

Δευτέρα 1 Νοεμβρίου 2021

Ολοκληρώθηκε πριν λίγη 
ώρα η 4η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος της Α2’ 
Εθνικής Κατηγορίας.

Η Καβάλα BC γνώρισε 
την πρώτη της ήττα στο 
πρωτάθλημα καθώς ο 
Α.Ο Τρίτων επικράτησε 
με 86-71 στο κλειστό γυ-
μναστήριο του Στρέφη. 
Οι γηπεδούχοι είχαν από 
νωρίς τον έλεγχο στο 
παιχνίδι και κατάφεραν 

να διαχειριστούν όποια 
πίεση ασκήθηκε από την 
ομάδα του Νίκου Πεντα-
ζίδη, ο οποίος είχε στην 
διάθεση του έναν εξαι-
ρετικό Αμπατζά ο οποίος 
σκόραρε 25 πόντους.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 22-
17, 24-15 (46-32), 20-
23 (66-55), 20-16 (86-
71)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Α.Ο Τρίτων (Μιχελά-
κος): Καραμαλέγκος 6, 
Θεοδώρου 11 (2), Οι-
κονομόπουλος, Τσόχλας 
19 (3), Μάντζαρης 5 
(1), Παπαδημητρίου 2, 
Μαυροκεφαλίδης 16 (2), 
Δρίτσας 3 (1), Γεωργάκη, 
Μελισσαράτος 9 (1), Δη-
μάκος 15 (3).

Καβάλα BC (Πενταζί-
δης): Άρμστεντ 10 (2), 
Μπρουκς, Αμπατζάς 25 
(5), Καραγιάννης, Πρα-
σίνης, Ζαρκαδούλας 11 
(2), Ράπτης 8, Δρόσος 
3, Αγγελάκος 5 (1), Οκε-
κουόγεν 7, Μπανάσας 2.

Ο ΓΣ Ελευθερούπολης 
ήταν καταιγιστικός στο 
Ναύπλιο καθώς επικρά-
τησε του τοπικού Οίακα 
με 97-55. Η ομάδα του 
Κυριάκου Παπαδόπου-
λου έθεσε από νωρίς 
τους κανόνες της στο 

παιχνίδι και έφτασε σε 
μια εύκολη και σπουδαία 
επικράτηση.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 17-
29, 11-25 (28-54), 8-28 
(36-82), 19-15 (55-97)

TO ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Οίακας Ναυπλίου 
(Κουλουριώτης): Μιχό-
πουλος 8 (2), Τσάκος 2, 
Τουρλής, Καστραντάς 6 
(1), Χόρτσας 5 (1), Σκλή-
κας 6, Τσανίδης 5 (1), 
Βαϊβόντα, Χαϊδάς 5 (1), 
Λιάκος 2, Χάχαλος 5 (1), 
Τσβόροβιτς 11.

ΓΣ Ελευθερούπολης 
(Παπαδόπουλος): Να-
ούμης 22 (4), Γοργόνης 
16 (4), Παπαδόπουλος 5, 
Σκουλίδας 16 (4), Καρα-
κεχαγιάς, Ερμείδης 7 (1), 
Πάτρας 8, Γεωργίου 7, 
Τζόρτζεβιτς-Μαρίνκοβιτς 
16 (2).

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 4Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Α.Ο Τρίτων-Καβάλα BC 
86-71

Οίακας  Ναυπλίου-ΓΣ 
Ελευθερούπολης 55-97

Α.Ο Παγκράτι-ΑΣ Καρδί-
τσα 69-108

Φίλιππος Βέροιας-Κό-
ροιβος Αμαλιάδας 66-60

Δάφνη Δαφνίου-Α.Ο 
Αμύντα 65-76

ΓΣ Αμαρουσίου-Ψυχικό 
71-68

Πανερυθρα ϊ κός -Α .Ο 
Αγρινίου 90-67

Ρεπό: Χαρίλαος Τρικού-
πης

 

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. ΑΣ Καρδίτσα (3-0) 6
2. ΓΣ Αμαρουσίου (2-

1) 5
3. Ψυχικό (2-1) 5
4. Α.Ο Τρίτων (2-1) 5
5. Καβάλα BC (2-1) 5
6. ΓΣ Ελευθερούπολης 

(2-1) 5
7. Φίλιππος Βέροιας 

(2-1) 5
8. Πανερυθραϊκός (2-

1) 5
9. Α.Ο Παγκράτι (1-2) 4
10. Κόροιβος Αμαλιάδας 

(1-2) 4
11. Α.Ο Αμύντα (1-2) 4
12. Χαρίλαος Τρικού-

πης* (1-1) 3
13. Δάφνη Δαφνίου (0-

3) 3
14. Α.Ο Αγρινίου* (0-2) 2
15. Οίακας Ναυπλίου* 

(0-2) 2

(*) Έχουν κάνει το 
ρεπό τους

A2 μπάσκετ 
Πρώτη εκτός έδρας νίκη για τον ΓΣΕ, πρώτη ήττα για την Καβάλα

Ο ΑΟΚ δεν μπόρεσε να 
ζευγαρώσει τις νίκες του 
στο φετινό πρωτάθλημα, 
καθώς ηττήθηκε νωρίτε-
ρα σήμερα από τη Νέα 
Γενέα Ασβεστοχωρίου με 
3-2 σετ.

Ο αγώνας κρίθηκε στο 
tie break, εκεί όπου τα 
κορίτσια του Δημήτρη 
Μπαλασά δεν κατάφε-
ραν να ολοκληρώσουν 
την μεγάλη ανατροπή. 
Παρόλο που ξεκίνησαν 
άσχημα χάνοντας τα 
πρώτα δύο σετ, «γύρι-

σαν» από το 0-2, και ισο-
φάρισαν την αναμέτρη-
ση δείχνοντας μέταλλο 
και επιμονή. Στο τέλος 
ωστόσο χαμογέλασαν 
οι φιλοξενούμενες, που 
αποδείχθηκαν πιο ψύ-
χραιμες «ρίχνοντας» το 
ρεκόρ του ΑΟΚ στο 1-1.

Σετ: 
18-25, 
18-25, 
25-23, 
25-16, 
11-15 

Α.Ο. ΚΑΒΑΛΑ - Νέα Γενέα Ασβεστοχωρίου 2-3: 
«Γύρισε» από το 0-2, λύγισε στο tie break  



Εκτός έδρας ήττες γνώ-
ρισαν Νέστος Χρυσού-
πολης και Μ.Α Ορφανί-

ου στα πλαίσια της 2ης 
αγωνιστικής της Γ’ Εθνι-
κής Κατηγορίας.

Ο Νέστος γνώρισε την 
ήττα με 3-1 στο Κιλκίς 
από την Αναγέννηση 

Πλάγιας. Οι γηπεδούχοι 
πέτυχαν δύο γρήγορα 
τέρματα με τους Μπαρ-
μπουτη και Στεφανίδη. 
Οι Χρυσοπουλιώτες μεί-
ωσαν με τον Μπαμπουρα 
στο 33'. Στην επανάληψη 
ο Μπαρμπουτης πέτυχε 
το δεύτερο προσωπικό 
του τέρμα για το τελικό 
3-1.

Τα γκολ: Μπαρμπουτης 
14', 61', Στεφανίδης 16’/ 
Μπαμπουρας 33'

 

Την ήττα με 1-0 γνώρι-
σε στον Εύοσμο ο Μ.Α 
Ορφανίου. Το γκολ που 
έκρινε την αναμέτρηση, 
πέτυχε ο Καθαριος στα 
μισά της επανάληψης.

Τα γκολ: Καθαριος 64΄

 

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – 2Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ

Αναγέννηση Πλάγιας-
Νέστος Χρυσούπολης 
2-1

Αγροτικός Αστέρας-Μ.Α 
Ορφανίου 1-0

Δόξα Δράμας-Θερμαϊ-
κός 5-2

Ορφέας Puma Ξάνθης-
Ένωση Αλεξανδρούπο-
λης 2-3

Εθνικός Σοχού-Άρης 
Αβάτου 1-2

Απόλλων Παραλιμνίου-
Πανδραμαϊκός 0-2

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

1. Πανδραμαϊκός 6 (4-
0)

2. Άρης Αβάτου 6 (5-2)
3. Αναγέννηση Πλαγιάς 

6 (4-1)
4. Δόξα Δράμας 4 (5-2)
5. Αγροτικός Αστέρας 4 

(2-1)
6. Εθνικός Σοχού 3 (3-

2)
7. Ένωση Αλεξανδρού-

πολης 3 (3-4)
8. Νέστος Χρυσούπο-

λης 1 (2-4)
9. Ορφέας Puma Ξάν-

θης 1 (2-3)
10. Μ.Α Ορφανίου 0 (0-

3) 
11. Θερμαϊκός 0 (2-6 )
12. Απόλλων Παραλιμνί-

ου 0 (1-5)
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Εκτός έδρας ήττες για Νέστο και Μ.Α Ορφανίου

Τα αποτελέσματα της 5ης αγωνιστικής της Α’ Κατηγορίας της 
ΕΠΣ Καβάλας

Ολοκληρώθηκε σήμε-
ρα η 5η αγωνιστική του 
πρωταθλήματος της Α’ 
Κατηγορίας της ΕΠΣ Κα-
βάλας.
Ο Ορφέας «πάτησε» κο-
ρυφή μετά την νίκη του 
στην Πέραμο επί του το-
πικού Βρασίδα με 4-1.

Σπουδαία εντός έδρας 
νίκη για τον Κεραυνό 
Ελευθερών κόντρα στην 
Δόξα Θεολόγου με 2-1.

«Σεφτέ» στις νίκες έκα-
νε η Ένωση Παγγαιϊκού 
Δρυάδας, η οποία επι-
κράτησε με 1-0 του Άρη 
Πρίνου στο Παλαιοχώρι.

Ισοπαλίες είχαμε σε Πη-
γές, Λιμενάρια και Κοκκι-
νόχωμα.

Ρεπό είχε ο Βύρωνας 
Καβάλας.

 

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – 5Η 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Βρασίδας Ν. Περάμου-
Ορφέας Ελευθερούπο-
λης 1-4

Βυζάντιο Κοκκινοχώμα-
τος-Αετός Οφρυνίου 2-2

Κεραυνός Ελευθερών-
Δόξα Θεολόγου 2-1

Αναγέννηση Λιμεναρίων-
Άρης Ζυγού 3-3

Άρης Πηγών-Δόξα Αμυ-
γδαλεώνα 0-0

Ένωση Παγγαιϊκού Δρυ-
άδας-Άρης Πρίνου 1-0

Ρεπό: Βύρωνας Καβάλας

 Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – ΒΑΘ-
ΜΟΛΟΓΙΑ

1. Ορφέας Ελευθερού-
πολης* 12 (16-5)

2. Βύρωνας Καβάλας* 
10 (9-0)

3. Αετός Οφρυνίου 9 
(10-7)

4. Κεραυνός Ελευθε-
ρών 9 (10-7)

5. Αναγέννηση Λιμενα-
ρίων 8 (11-7)

6. Άρης Πηγών 8 (8-5)
7. Βρασίδας Ν. Περά-

μου* 6 (8-9)
8. Δόξα Θεολόγου 6 

(7-9)
9. Δόξα Αμυγδαλεώνα 

5 (4-6)
10. Βυζάντιο Κοκκινοχώ-

ματος 4 (8-10)
11. Άρης Πρίνου* 3 (4-9)
12. Ένωση Παγγαιϊκού 

Δρυάδας* 3 (2-11)
13. Άρης Ζυγού 1 (5-15)
 
(*) Έχουν κάνει το 
ρεπό τους


